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Zápisnica 

z 2.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

konaného 7. januára 2019 o 1800 hod. v zasadačke Obecného úradu 

 

Prítomní:       -  podľa prezenčnej listiny (poslanci) 

Za občanov:  

Sme všetci, pán Benka povedal, že bude desať minút meškať, Katka Resutíková je tu 

Ing. Pavol Zajac – dobrý večer, dovoľte, aby som vás privítal na druhom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva v Ľubietovej, dneska máme navrhnutý tento program: 

1. Schválenie programu 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. Voľba členov komisií obecného zastupiteľstva 
5. Rozpočet obce na rok y 2019 – 2021 
6. VZN o zápise detí 
7. Rôzne – pracovný kalendár obecného zastupiteľstva 
8. Diskusia 
9. Záver 

 
Ing. Pavel zajac – má niekto niečo doplniť do programu, tak ak nikto, poprosím prvé uznesenie 

Bc. Jana Majerová Uznesenie OcZ 2 – 1/2019 zo dňa 7.1.2019  - obecné zastupiteľstvo obce 

Ľubietová  schvaľuje program obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci ôsmy, hej, chýba Marián Benka, hovorím, ospravedlnil sa, 

že príde o desať minút neskôr, dobre ďakujem, keď ti to tak dobre ide, keď to dopíšeš, tak hneď môžeš 

aj číslo dva 

 

Bc. Jana Majerová Uznesenie OcZ 2 – 2/2019 zo dňa 7.1.2019  - obecné zastupiteľstvo obce 

Ľubietová  určuje Michaelu Nutterovú za zapisovateľku zápisnice a za overovateľov zápisnice určuje 

Ing. Petra Sedláčeka a Pavla Šimuna  

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, máme číslo tri, čiže predseda návrhovej komisie 

Bc. Janka Majerová, členovia Ján Turčan, Katarína Resutíková Mandyčevská, keď si napíšeš, môžeš 

čítať 

Bc. Jana Majerová Uznesenie OcZ 2 – 3/2019 zo dňa 7.1.2019  obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  

volí návrhovú komisiu v zložení: predseda Jana Majerová a členovia Ján Turčan a Katarína Resutíková 

Mandyčevská 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, sme v bode číslo štyri, voľba členov 

komisií obecného zastupiteľstva, budem čítať tie komisie, ako ste si ich navrhli, čiže prvú mám športovú 

komisiu, kde je predseda Miloš Sauka a ten navrhol za členov Miroslav Jezný, Miroslav Chromek 

a Pavel Zajac mladší, ešte niekto pán predseda, všetko, ak teda nikto nemá nič, nech sa páči, Janka 

Bc. Jana Majerová Uznesenie OcZ 2 – 4/2019 zo dňa 7.1.2019 obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  

volí   

            členov športovej komisie – odborníkov z radov obyvateľov obce a iných osôb 

            Miroslav Jezný, Miroslav Chromek, Pavel Zajac ml. 
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Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, za sociálnu zdravotnú komisiu mám nahlásenú 

Katarína Resutíková Mandyčevská, Silvia Rosenbergerová a ešte niekto 

Pavol Šimun – zatiaľ sa nevyjadrili 

Ing. Pavel Zajac – dobe, poprosím uznesenie 

Bc. Jana Majerová Uznesenie OcZ 2 – 5/2019 zo dňa 7.1.2019  obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

volí   

            členov sociálno – zdravotnej komisie – odborníkov z radov obyvateľov obce a iných osôb 

            Katarína Resutíková Mandyčevská, Silviu Rosenbergerovú  

 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, neviem, komisia služieb a cestovného ruchu 

Ján Turčan – komisia služieb a cestovného ruchu, predsedom som ja a za členov navrhujem Zajacovú 

Dagmar a Patzeltovú Lenku  

Ing. Pavel Zajac – dobre 

Bc. Jana Majerová – tak napísať 

Ing. Pavel zajac – tak že Dagmar Zajacová a Lenka Patzeltová, dobre môžme 

Bc. Jana Majerová Uznesenie OcZ 2 – 6/2019 zo dňa 7.1.2019  obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

volí   

            členov komisie služieb a cestovného ruchu – odborníkov z radov obyvateľov obce a iných osôb 

            Dagmar Zajacovú, Lenka Patzeltovú   

 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, ďalej  za finančnú komisiu pán inžinier Benka 

navrhol tri mená:  Bc. Zdenko Urva, Ing. Mária Paličková a Ing. Monika Fischerová, nie je tu pán 

inžinier, 

Dagmar Zajacová – ja by som sa chcela opýtať niečo  pána Benku  

Ing. Pavel Zajac – no, nie,  necháme zatiaľ finančnú komisiu tak, počkáme na pána Benku, za členov 

stavebnej komisie mám nahlásených troch, Stanislav Sedláček, Ivan Debnár a Ivan Kováč a Peter 

Kováč – nie, ten už bol schválený  minule, dobre, čiže nikto viac, dobre, poprosím teraz uznesenie, 

nechajme tam číslo a vrátime sa k pánovi Benkovi, keď príde 

Bc. Jana Majerová Uznesenie OcZ 2 – 8/2019 zo dňa 7.1.2019 obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  

volí   

            členov stavebnej komisie – odborníkov z radov obyvateľov obce a iných osôb 

            Stanislav Sedláček, Ivan Debnár, Ivan Kováč 

 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, kultúrno školskú komisiu, Janka 

Bc. Jana Majerová – áno,hneď to bude, takže ja navrhujem Lenku Filipkovú, Dášu Kapustovú, Žofiu 

Kútnu a Lenku Mandyčevskú 

Bc. Jana Majerová Uznesenie OcZ 2 – 9/2019 zo dňa 7.1.2019  obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

volí   

            členov kultúrno – školskej komisie – odborníkov z radov obyvateľov obce a iných osôb 

            Lenka Filipková, Žofia Kútna, Dáša Kapustová, Lenka Mandyčevská 

 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, komisia životného prostredia, zatiaľ som mal 

nahlásené tri mená, Ivan Debnár, Ivan Chládek a Katarína Resutíková Mandyčevská, všetko 

Ing. Peter Sedláček – súhlasí, áno 
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Ing. Pavel Zajac – tak poprosím uznesenie 

Bc. Jana Majerová Uznesenie OcZ 2 – 10/2019 zo dňa 7.1.2019 obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  

volí   

            členov komisie životného prostredia – odborníkov z radov obyvateľov obce a iných osôb 

            Ivan Debnár, Ivan Chládek, Katarína Resutíková Mandyčevská 

 

Ing. Pavel Zajac -  kto je za, všetci, ďakujem, pokiaľ ešte pán Benka príde, máme tu rozdelenie okrskov, 

ďalšie uznesenie, nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček – môžem pripomenúť, čo sme sa vo štvrtok rozprávali, hovorili sme o investičnej 

komisii s tým, že tam budú všetci poslanci obecného zastupiteľstva, netreba to dať v podstate 

uznesením, bude to v podstate rovnocenná komisia, ako všetky 

Ing. Pavel Zajac – môžeme, Peter, nemám s tým žiadny problém, čiže poprosím Janka na koniec, čo 

máš voľné uznesenia, dajme ešte jedno číslo, ako si to číslovala, investičnú komisiu dáme, by som 

povedal  najprv akože zriaďuje, investičnú komisiu a volí členov, či ako to mám dať 

Ing. Peter Sedláček – zriaďuje investičnú komisiu a volí členov – všetci poslanci obecného 

zastupiteľstva 

Ing. Pavel Zajac – dobre, kto bude predseda 

Ing. Peter Sedláček – neviem, financ, podľa mňa áno 

Ing. Pavel Zajac – dobre,  

Bc. Jana Majerová – potom j číslo dopíšeš, 

Ing. Pavel zajac – dobre, alebo dajme tam číslo, ktoré bolo po životnej komisii, životné prostredie máme 

desiatku, čiže bude jedenástka, toto bude jedenástka, hej 

Bc. Jana Majerová Uznesenie OcZ 2 – 11/2019 zo dňa 7.1.2019 obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

               zriaďuje 

               investičnú komisiu a  

               volí 

               predsedu:  Ing. Mariána Benku 

               členov investičnej komisie: Bc. Jana Majerová, Peter Kováč, Katarína Resutíková Mandyčevská, Miloš  

                                         Sauka,  Ing. Peter Sedláček, Pavol Šimun, Ján Turčan, Bc. Zdenko Urva 

 

Ing. Pavel Zajac – áno - Bc. Jana Majerová, Miloš Sauka, Ing. Peter Sedláček, Ján Turčan, Pavol 

Šimun, Peter Kováč, Ing. Marián Benka, Bc. Zdenko Urva a Katarína Resutíková Mandyčevská, 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ďakujem kto je za, pán Benka, budete už aj hlasovať 

Ing. Marián Benka – neviem čo sa rieši 

Ing. Pavel Zajac – o investičnej komisii, vy ste predseda o ostatných budete mať ako členov, dobre, 

ďakujem, čiže deväť kusov je za, pán inžinier Benka prišiel, dobre, vrátime sa k uzneseniu číslo sedem, 

keďže ste už tu, do finančnej komisie mi navrhol pán inžinier Benka Bc. Zdenka Urvu, inžinierku Máriu 

Paličkovú a inžinierku Moniku Fischerovú a dosť, no tak sa hlás 

Dagmar Zajacová – ja som sa chcela prihlásiť do finančnej komisie, ak s tým nie je problém 

Ing. Marián Benka – čo ja viem 

Ing. Pavel Zajac – musíte vy rozhodnúť, ste predseda,  

Ing. Marián Benka – ako predseda 

Ing. Pavel Zajac - viete, je to váš tým, takže vy si musíte povedať, je to vaše 
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Ing. Marián Benka – vzhľadom na to, že ste ako manželka pána starostu, myslím, že nie je vhodné aby 

ste boli vo finančnej komisii, riešia sa tam odborné veci, ale myslím si, že tie rokovanie, ktoré budú sú 

/nepočuť/ 

Ing. Pavel Zajac – dobre, tým je to vyriešené, ďakujem, poprosím uznesenie, poprosím uznesenie číslo 

sedem 

Bc. Jana Majerová Uznesenie OcZ 2 – 7/2019 zo dňa 7.1.2019 obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

volí   

            členov finančnej komisie – odborníkov z radov obyvateľov obce a iných osôb 

            Bc. Zdenko Urva, Ing. Mária Paličková, Ing. Monika Fischerová 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, ideme k tým okrskom, čo je uznesenie číslo 

dvanásť, na tých dohodli sme sa, týka sa to Janka teba, ty si na stretnutí  nebola takže, prischla ti Huta 

a Huta cesta 

Bc. Jana Majerová – dobre, dobre 

Ing. Pavel Zajac – takže ak s tým nie je žiadny problém, poprosím uznesenie 

Bc. Jana Majerová Uznesenie OcZ 2 – 12/2019 zo dňa 7.1.2019 obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

Schvaľuje rozdelenie jednotlivých okrskov pre poslancov nasledovne: 

Ulica Huta, Huta cesta, Vápenica – Bc. Jana Majerová Bc. Jana Majerová, 

Ulica J.J.Kmeťa súpisné čísla 74 -154, ulica Rôšt - Ing. Peter Sedláček 
Ulica Hrnčiarska, Záhradná, Vôdka – Katarína Resutíková – Mandyčevská 
Ulica Debnárska, Na Tehelňu, E.Ruska – Miloš Sauka 
Ulica J.J.Kmeťa súpisné čísla 17-72, Záhumnie, Na Koleso – Pavol Šimun 
Nám. V. Dunajského, J. Kňazovického, Močilie – Ján Turčan 
Ulica Mlynárska, Banícka – Bc. Zdeno Urva 
Ulica Zábava, Nová Zábava – Peter Kováč 
Ulica Podlipa – Ing. Marián Benka  
Ing. Pavel Zajac – ďakujem kto je za, všetci, ďakujem, dobre, sme v bode číslo päť, rozpočet obce na 

roky 2019 – 2021, pán inžinier Benka vám ho poslal dneska upravený, podľa návrhu finančnej komisie, 

poprosím teda jeho, aby povedal tie jednotlivé zmeny, neviem, či ideme o každej zvlášť hlasovať alebo 

ako to ideme spraviť 

Ing. Marián Benka – tam sú v podstate drobné  zmeny, v rámci toho návrhu sme sa snažili 

zakomponovať tam predaj toho hmotného majetku, to je príjem, z výdajov sa viac menej sme škrtli 

niektoré časti, ktoré očakávam, že nedôjdu do príjmu z titulu vodného a stočného, zásadne sa znížil 

plánovaný rozpočet na banícky deň,  bolo plánované desať tisíc, dali sme tam dvetisíc šesťsto s tým, že 

je to v podstate viac, ako bolo po iné roky, .... dotácia, pokiaľ bude ten rozpočet nejako ináč, ...... 

posilnili sme výdaje na sociálnu oblasť ................zvýšilo sa tam, ten nový rozpočet plánujem aj ... 

z podielových daní, ktoré by mali byť aktualizované, to znamená, že tie transfery, ktoré sú tie položky 

...... v rámci investičnej komisie  a stavebnej komisie sa preloží zoznam nejakých strategických vecí, 

ktoré sa budú predkladať, tam sa z prebytku rozpočet je prebytkový, tam sa z toho prebytku nájdu 

zdroje na to znamená, či už v rámci obnovy majetku, či investičných akcií tak isto očakávam, že sa aj 

urobí ten plán obnovy tých ciest 

Ing. Pavel Zajac – otváram diskusiu k tomu, k bodu rozpočtu, ešte ja sa spýtam jednu zásadnú otázku 

pre nás, ideme riešiť ten zhutnený, či ten pôvodný, lebo to je pre nás dosť dôležité, lebo my musíme 

nejaký ten rozpočet zverejniť,následne,  čiže, riešime ktorý 

Ing. Marián Benka – doplnili sa obidve, ktoré sú, vychádzajú z toho názoru, ktorý som poslal, bol tam aj 

presun pre športovcov, rieši presun majetku šatní a spoločných akcií 
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Ing. Pavel Zajac – lenže ja sa pýtam, pán inžinier, či ideme zverejňovať ten asi osem stranový alebo 

dvoj stranový, to mňa teraz zaujíma 

Ing. Marián Benka – ja som myslel, že, stačí ten dvoj stranový  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček – ja si myslím, že naopak, že treba zverejniť ten osem stranový, preto že v dvoj 

stranovom rozpočte zverejnenom nebude to tak rozpísané, ako je to v osem stranovom, o tom môžeme 

diskutovať 

Ing. Pavel Zajac – jasné 

Ing. Peter Sedláček – ja sa chcem opýtať na pár bodov, niekoľko vecí, ktoré v podstate sme sa 

rozprávali vo štvrtok, a ktoré sa dostali, teda nedostali celkom do návrhu, ktorý predložil teraz pán 

Benka, ja na príjmových častiach, teda k príjmovej časti nemám žiadne výhrady, skôr by som sa opýtal 

na niektoré veci, ktoré sú vo výdavkoch, aby som, v prvom rade sa chcem opýtať na kompostéry, máme 

plánovaných  teraz vo výdavkoch štyri tisíc euro, chcem sa opýtať, koľko kompostérov sme už vyrobili, 

koľko sme dali občanom, respektíve či ešte záujem o tie kompostéry je, alebo  

Ing. Pavel Zajac – záujem momentálne je, len vlastne pán Alakša neviem, ako je s výrobnými 

kapacitami, lebo stojí to momentálne na ňom, viem, že konečne sa mi podarilo, viem, že konečne začal 

sám komunikovať s pílou, aby mu doviezli kratinu, nemusím to vybavovať ja, však tam sú 

Ing. Peter Sedláček – keď som sa s ním ja rozprával v lete, už to bolo vyriešené, že  komunikoval s 

pílou 

Ing. Pavel Zajac – a viem, ešte že kompostéry sa vyrábať mali ale priznám sa, že momentálne máme 

vyrobených takých osemdesiat kusov, asi viac 

Ing. Peter Sedláček – no a koľko sme dali občanom 

Ing. Pavel Zajac – na obci nemáme nič 

Ing. Peter Sedláček – to znamená, že všetkých osemdesiat kusov  sme dali občanom, no dobre, ďalšia 

vec je na strane deväť, FK Baník tranfer, bolo tisíc osemsto pán Benka navrhol teraz tritisíc šesťsto, ale 

na samej poslednej strane napísal, že po vysporiadaní pozemku s rímsko katolíckou cirkvou, treba tomu 

rozumieť tak, že futbalisti nedostanú nič, pokiaľ nebude vyriešené majetkoprávne 

Ing. Marián Benka – nie, ja by som vysvetlil takto vysvetlil, tam bolo , tisíc osemsto navrhujem potom, 

keď sa to dotiahne s tou cirkvou aby mohli byť dokončené investičné veci, ja si myslím, že obec niečo 

rozostavala a treba to dokončiť a možno, že je to aj taká ....., aby sa to urýchlilo a aby sa začali riešiť 

veci 

Ing. Peter Sedláček – no, dobre, len rozpočet je teda, alebo mal by byť záväzný dokument a my keď 

tam dáme tritisíc šesťsto – podmienka žiadna neexistuje, to znamená, ja chcem povedať jednu vec, 

chcem povedať, že dajme tritisíc osemsto a určite by sme sa snažil vyriešiť,i spasiť zo sveta, 

vysporiadať tie majetokovo právne veci s cirkvou a na pol roka môžeme dorozpočtovať ďalších 

tisícosemsto euro ak sa to teda podarí, v súvislosti s týmto chcem to isté povedať aj o tom baníckom 

dni, áno,  máme na kultúrne akcie tri tisíc päťsto, to ste napísali z desať tisíc ale zase na poslednej 

strane ste napísali, že tá pätnásť tisícová položka vo výdavkovej časti bude až po obdržaní dotácie, hej, 

nemám problém s príjmovou časťou, dobre, tam to naplánované môže byť, ale z tejto výdavkovej časti 

určite, by som to vyhodil, preto že zasa je to podmienka – ak niečo príde, tak dáme, ak nepríde, 

nedáme, ako tomu treba rozumieť ? 

Ing. Marián Benka – keď príde dotácia tak musí účelovo slúžiť,  
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Ing. Peter Sedláček – no, veď samozrejme, a ak nepríde a bude tam naplánovaných pätnásť tisíc, to 

som povedal pred chvíľou, že rozpočet je záväzný dokument, ktorý,  že to, čo je napísané, to by sa 

malo plniť, tak že odporúčam aj toto vyhodiť z výdavkovej časti 

Ing. Marián Benka - to znemená, že transfer, že dotácia príde od iného subjektu 

Ing. Peter Sedláček –áno,  a ak nepríde 

Ing. Marián Benka – a ak nepríde, tak nemôže byť použitá 

Ing. Peter Sedláček – no tak je to rozpočtované a tie peniaze sa tam jednoducho dajú 

Ing. Marián Benka – tam, v rámci toho rozpočtu treba rozlišovať tie položky, ktoré sú, tú sto jedenástku, 

sú transfery, ktoré musia byť účelovo použité, hej, to znamená, tým pádom keď sú v príjmovej časti 

napísané musia byť napísané aj vo výdavkovej časti, lebo je to len tranfer,  to znamená že cez obec to 

len pretečie tým smerom, že ak  niekto iný odsúhlasí dotáciu pre obec tak v zásade sa rozhodneme či tú 

dotáciu prijmeme a vtedy ju prijímame aj  v príjmoch a pokiaľ sa rozhodnete, že ju neprijmeme tak 

nebude ani v príjmoch,  pokiaľ dotáciu prijmeme tak ju musíme účelovo použiť tak že to ja si myslím, že 

v tomto smere to nie je nejako podmienené, že dostaneme peniaze a teraz budeme šetriť na to, aby 

sme to nepoužili, ak už tie  peniaze dostaneme tak sa musia použiť 

Ing. Peter Sedláček – no samozrejme, ak ich dostaneme, tak sa minú na to, na čo sme ich dostali, no 

a tiež sme sa vlastne rozprávali o tom, že vlani alebo predvlani, keď sme schvaľovali  väčšie oslavy 

baníckeho dňa, chceli sme nejaký plán, v podstate, alebo zhruba rozpočet, čo bude všetko stáť, aspoň 

bajočko, aby sme si vedeli spraviť obraz, ďalšia vec je v kapitálovom rozpočte chcem sa opýtať ešte 

jednu vec, pre hasičov kúpa tej PS 12, to sme nekúpili ešte 

Ing. Pavel Zajac – hasiči to nezrealizovali 

Ing. Peter Sedláček – nezrealizovali, no dobre, takže peniaze zostávajú, osemtisíc, ale povyše tie tri 

položky – rekonštrukcia budovy obecného úradu WC, ideme rekonštruovať ďalšie WC, a čo tam ideme 

robiť 

Ing. Pavel Zajac – to, čo sa už dorobili teraz, týmto to už končí  

Ing. Peter Sedláček – a za osem tisíc sme čo urobili, v podstate sme zníži strop 

Ing. Pavel Zajac – znížili sme strop, dokončili sme rekonštrukciu elektriky, hovorím, tak ako to teraz je , 

teraz sa sto všetko skončí, ešte sa vymení táto dlažba až po koniec, lebo tá je nalepená na len cemente 

a je skrátka, odskakuje 

Ing. Peter Sedláček -  v tomto je aj prestavba bývalej zasadačky 

Ing. Pavel Zajac – všetko 

Ing. Peter Sedláček – aj priečka aj všetko 

Ing. Pavel zajac – všetko 

Ing. Peter Sedláček – zmestíme sa do osem tisíc 

Ing. Pavel Zajac – no tak, ja tam viem, že teraz dali murári faktúru za 5400 euro, ja priznám sa, že 

neviem vám teraz z hlavy povedať, že je tam toľko a toľko materiálu, koľko sa použilo materiálu, lebo 

materiál sme kupovali za obecné 

Ing. Peter Sedláček – ide mi totiž to o to, že určite toto si nevymyslel rozdeliť bývalú zasadačku pred 

Vianocami a patrilo sa ti povedať aspoň, plánujem to tak a tak, zmenu dispozície budovy, ja neviem čo, 

rekonštrukcia v takomto smere, a tak ďalej, ja neviem, mohol si nám to povedať, zasa si nás obišiel 

Pavol Šimun – máme peniaze, máme  ich odsúhlasiť 

Ing. Peter Sedláček – ale peniaze máme odsúhlasiť, hej, preto sa pýtam, ak všetko bude stáť osem tisíc 

euro, vrátane priečky, vrátane tej  neviem, čoho všetkého, úplne super, potom nám môžeš v diskusii 
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povedať, načo sa tie dve miestnosti budú ďalej využívať, čo sa vyrobili teda rozdelením bývalej 

zasadačky, no a ostatné veci – zatiaľ nemám nič 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, rozpočet 

Pavol Šimun – môžem ja 

Ing. Pavel Zajac – áno 

Pavol Šimun – mňa by zaujímalo tých osem tisíc na to ihrisko, čo to je, o tom sme sa vo štvrtok nebavili 

Ing. Pavel Zajac – aké ihrisko 

Pavol Šimun – detské 

Ing. Pavel Zajac – viete čo, to Monika rozdelila  veci, ktoré sa dávali na školu, čo boli vlastne na to CVC 

– centrum voľného času, ako mne to dneská oznámili, tak že  netuším čo to je ,  

Ing. Marián Benka – je to v súvislosti s transferom ......čo sa tam sleduje a vlastne je to aktualizované   

podľa toho ako podielové dane prídu a s určitého podielu musíme dať školu ako transfer a potom je 

časť ktorá sa delí,   polovica na školu ako na krúžky a polovica na voľný čas a ten voľný čas sme dali na 

ihrisko, hej, jednoducho to musí byť ako transfer použité lebo sa to viaže na výnos s podielových daní, 

čiže to je vlastne nová položka ktorá vznikla a to pani Fischerová potom započítala na ..............či to 

budeme robiť ihrisko, ktoré bude v rámci ..........posilovania alebo ja neviem čo, ale nejako sa to bude 

musieť posunúť alebo sa zmení  položka kam ten transfer pôjde, potom sa to odsúhlasí, zasa to 

vychádza z toho vyššieho objemu podielových daní, ktoré sme dostali a my tie peniaze musíme použiť 

na to, aby to bolo pre deti 

Pavol Šimun – áno to 

Ing. Marián Benka -  alebo sa to všetko presunie na školu 

Bc. Jana Majerová – to je to detské ihrisko treba pred klubom mládeže, urobiť ho tam  vy využijete tie 

peniaze 

Pavol Śimun – pýtam sa preto, lebo pokiaľ sa tie peniaze delili na polovičku, bolo to zhruba vždy okolo 

osem tisíc a tie sa rozdelili na polovičku štyri zostali na ihrisko a štyri išli na originály pre škôlku, aby si 

vybavili svoje veci hračkami a vecami, čo potrebujú pre škôlku a teraz je to teda šestnásť tisíc 

Ing. Marián Benka – zvýšili sa podielové dane, tak že máme vyšší podiel podielových daní a z toho sa 

to odráža 

Pavol Šimun – dobre, to sa chcem spýtať, na osvetlenie, hlavná ulica 

Ing. Marián Benka – no, to je to, čo sme si neprešli 

Ing. Pavel zajac – desať tisíc 

Pavol Šimun – veď sme osvetlenie vymenili 

Ing. Pavel Zajac – jaj, neviem o čom to je, prečo je to v rozpočte 

Pavol Šimun – v rozpočte desať tisíc, celá hlavná ulica 

Ing. Pavel Zajac – ja som to tam nedával 

Pavol Šimun – a kto 

Ing. Pavel Zajac – no ja nie 

Pavol Šimun – my sme zostali zaskočený a nie  

?????  - vo štvrtok sme si to neprešli, aj pre mňa je to nejasné,  či nie je nejaký problém v spínači, alebo 

čo 

Ing. Pavel Zajac – nie, totálne nie 

Pavol Šimun – však to osvetlenie je  

Ing. Pavel Zajac – jedine, jedine ak by sa tam dalo, ak chcete riešiť osvetlenie cintorínov alebo niečo 

také, na to máme vlastne projekty, ale to si musíte vy povedať 
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Pavol Šimun – no, ak si už napomenul tie cintoríny, tak v cintorínoch by bolo dobre hlavne poriešiť 

chodníky ako v jednom tak aj v druhom, spevniť prístup, napríklad do katolíckeho aký je 

Ing. Pavel Zajac -  tých desať tisíc nemám problém aby sa stade vyhodilo , ja momentálne do takéhoto 

osvetlenia do takejto  

Zdenko Urva – tak to dajme von a presuňme na chodníky 

Pavol Šimun – ja by som povedal, nepresúvajme to nikde, vypustíme len tú položku,a najprv si 

povedzme, čo chceme spraviť, ten cintorín a potom si to poďme, budeme peniaze rozhadzovať a nič 

Peter Kováč – a toto sa dá  

Pavol Šimun – veď to sa všetko dá, tak zostanú peniaze v prebytku jednoducho budeme mať prebytok 

a keď budeme mať všetko poodsúhlasované a dohodneme sa nasledujúce zastupiteľstvo, ideme toto 

a toto robiť, futbalistom rozumieme sa tak, že tých tisíc osemsto zostalo, lebo futbalisti nebudú môcť 

hrávať 

???? Marián Benka– hej, tisíc osemsto zostalo  

Pavol Šimun – no dobre, a spýtam sa teraz, teba Paľo, ja som volal včera tomu chalanovi a on povedal, 

že na návrh  tej kuchyni, len v samotnej kuchyni by od päťsto, možno sedemsto euro s tým, že podľa 

toho čo navrhnú, ako  navrhujú kuchyňu, podľa toho aké sú možnosti bude treba riešiť všetky ostatné 

profesie vrátane elektriky, vody a vzduchotechniku ak bude treba a hotovo, ideme to teraz odsúhlasovať 

alebo jednoducho prídu a potom to zmeníme a spravíme 

Ing. Pavel Zajac – tak, ako sme sa rozprávali na poslednom stretnutí, ako pozrite sa ak čakáte, že 

máme tam čas, nemáme tam čas, lebo podľa mňa ak vyjdú nejaké výzvy na kuchyne, tak vyjdú podľa 

mňa v marci, hej, čiže ak chceme robiť projekt, tak  treba to urobiť okamžite 

Pavol Šimun – a tak teraz čo, on povedal, že je prístupný, že ak sa dohodneme vtedy prídu, pozrú sa, 

zistia, či existujú nejaké podklady, všetko, napojenie na siete  a tak 

Ing. Pavel Zajac – to si musia zasa spraviť meračku a však si to spravia 

Pavol Šimun – povedal že ak treba, tak spravia si meračky, to povedal do päť sto euro na ten prvý 

počiatok,  

Ing. Pavel zajac – ale podľa mňa treba všetky od hasičov, určite požiarno bezpečnostný, statika určite 

Pavol Šimun – profesie všetky, tak koľko potom, ja nemám predstavu, koľko na to dať 

Ing. Pavel Zajac – koľko stála tá nadstavba, tej škôlky hore  

Pavol Šimun – ja neviem, to ste dávali ešte pred nami 

Peter Kováč????? – ja mám skúsenosť, ak poznáte,  máte budovu IKM ky, na Belvederi, tam je 

reštaurácia, tam kompletná kuchyňa stála 150 tisíc 

Ing. Pavel Zajac – ale to je samotná realizácia , teraz sa ale rozprávame o projekte a ten projekt je 

naozaj otázne, ako že bude v rezerve a keby naozaj vyšla výzva na kuchyne, tak ho použijete, hej, ale 

nehovoríme že ideme, keď sa dohodneme v nejakých postupných krokoch a takto a takto, hej 

Peter Kováč – a počuj, keby vyšla tá výzva tak tam to nie je viazané, že projekt musí byť urobený 

určitým projektantom alebo  

Ing. Pavel Zajac – musí byť, však samozrejme že musí byť 

Peter kováč??? Urva – aby to nebolo zasa zbytočné, že dáme urobiť projekt a nebude vhodný na toto 

Ing. Pavel zajac – nie, tam je podstatné samotné podanie 

Pavol Šimun – ty musíš mať projektanta, ktorý má okrúhlu pečiatku 

Ing. Marián Benka – to nie je zbytočný projekt, preto že od septembra sa bude musieť variť pre deti 

zadarmo a tým pádom to bude určite treba  

Peter Kováč – no veď samozrejme, že to bude treba  
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Pavol Šimun – to je jedna vec, a preto že si spomínal, že budú tie peniaze možné dostať od štátu, to je 

jedna vec a druhá povedzme si, že ak náhodou sas budú musieť variť tie obedy a peniaze 

nedostaneme, tá kuchyňa nie je v takom stave, aby sa tam dalo veriť toľko obedov, ja si neviem 

predstaviť, žeby tam všetky deti chodili, tak nás to aj tak počká, možno to tak dopadne, že budeme robiť 

po častiach niektoré veci a tak to dorábať 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ja som vám odovzdal to, čo nám bolo povedané na okresnom úrade, že 

skrátka úrad práce sociálnych vecí má na toto vypísať výzvu, ja priznám sa, neviem, či tá výzva pôjde 

ako dneska to je ako holub na streche, ale druhá vec je tá, že ak chceme byť na to pripravený, tak ten 

projekt potom 

Bc. Jana Majerová – potrebujeme naozaj 

Pavol Šimun – minule si spomínal, že nemáš na to človeka, ja som na to človeka zohnal, ktorý je 

ochotný sa prísť na to pozrieť a povedať čo s tým 

Ing. Pavel Zajac – ja osobne by som na ten projekt dal tri tisíc euro, bez problémov, akože, to ako  

rátajte tak, nebude to lacnejšie, lebo v podstate treba vyriešiť statický projekt, myslím stavebný projekt, 

architektúru  

Pavol Šimun – veď ja som to povedal 

Ján Turčan – tam by sa nedala strčiť  aj tá kanalizácia 

Ing. Pavel Zajac – tá kanalizácia je trošku inde, ako že hovorím, no tak ako bude sa musieť vyriešiť 

kanalizácia v tom danom priestore, čiže jedáleň a školská kuchyňa 

Pavol Šimun – a bude sa tá  jedáleň a kuchyňa týkať len v základnej škole alebo aj v škôlke, či ako, 

ďalšia vec, nad tým sme sa  

Ing. Pavel Zajac – no, to ako je druhá vec, že či to riešiť spoločne so škôlkou, lebo to rozširovanie sa 

nám škôlky nejako zásadne nedotkne, lebo v škôlke doteraz všetky deti chodili, tak že osobne si 

myslím, že nehovorím, že kuchyňa v škôlke vyhovuje, ale momentálne podľa mňa, na tých 43 detí ktoré 

tam sú, tak varia 

Pavol Šimun – dobre,  

Ing. Pavel Zajac – nevidím dôvod, prečo by sme to zatiaľ riešili tam, hej a za ďalšie hovorím to je presne 

to, čo už sme sa niekoľko krát zhovárali, je to otázka spojenia, žeby sa do škôlky strava presúvala, ale 

to si musí vyriešiť pani riaditeľka organizačne, to je vec  

Pavol Šimun – no tak teraz je na nás, či to dáme 

Peter Kováč – no tak to tam treba vložiť, nie 

Ing. Pavel Zajac –prosím vás, to osvetlenie, ktoré tam je, chyťte a prepíšte to na projekt na kuchyňu 

a dajte tam namiesto desať tisíc tri tisíc a je to vybavené, ak súhlasíte 

Pavol Šimun – dobre 

Ing. Pavel Zajac – ďalší 

Pavol Šimun – to je všetko 

Bc. Jana Majerová – e kto to zapisuje 

Ing. Pavel Zajac – no bude sa  to musieť dopísať do toho uznesenia, budeme musieť na konci 

odsúhlasiť tie zmeny  hej, dobre, k rozpočtu, diskusia, nikto nič, pán inžinier, máte poznačené tie 

zmeny, či 

Ing. Marián Benka - áno  

Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže ako sa prosím vás zmenili tie čísla na konci 

Ivan Chládek – moment, prepáčte, môžem k tomu 

Ing. Pavel Zajac – môžeš, pravdaže, prihlás sa a môžeš 
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Ivan Chládek – keď hovorili poslanci,  

Ing. Pavel Zajac – ako momentálne to riešime tak, že pri tom danom bode, lebo pokým prídeme do 

diskusie tak ako, čo potom, čo budete diskutovať o niečom, čo už bolo schválené 

Ivan Chládek – no veď tak o to ide, jasné rozpočet, tak že, môžem sa hej, vyjadriť 

Ing. Pavel zajac – áno 

Ivan Chládek – dobre, tak že v prvom rade by som poďakoval za dôveru, čo sa týka komisie životného 

prostredia, že ste ma tam zvolili a čo sa týka rozpočtu tak vieme, že bezpečnostnú situáciu v obci  nám 

výrazne zhoršujú mimoriadne udalosti – povodne, pozeral som sa do rozpočtu tam som nenašiel nikde, 

hodne sa už o týchto veciach hovorilo medzi nami dvomi, ale aj na zasadnutí komisie bolo aj tam, 

schválilo sa vezedenko, tak že niektoré kroky, nejaké administratívne veci sa už uskutočnili, teraz ale 

treba pristúpiť naozaj už k nejakým konkrétnym riešeniam, čiže prijať opatrenia ako zmenšiť tie 

následky, ktoré, lebo vieme, že povodne boli, sú aj budú, to znamená, že môžeme čakať, kto vie, kedy, 

že to bude znova a znova a v náväznosti na to, na tú globálnu zmenu klímy, na to globálne otepľovanie 

nemôžeme to brať na ľahkú váhu, tak že je potrebné naozaj aj v tom rozpočte, ak to myslíte vážne tak 

aj v tom rozpočte by sa to malo niekde odzrkadliť, ja som to, pozrel som si, nie je to tam, možno že je to 

skryté v nejakej položke, možno že ....to znamená že   .nie je problém a to bude sa dať spraviť,  ale 

rozhodne, že  nemôžeme to nechať len tak visieť vo vzduchoprázdne a na tie opatrenia treba myslieť aj 

v rozpočte, samozrejme, v prvom rade máme tu budú, určité výzvy, európska únia a projekt na 

prevenciu, preventívne opatrenia pred povodňami, samozrejme je tu štátny rozpočet do toho sa dá 

dočerpať, ak sa podarí ale tak isto aj ten rozpočet obce musí počítať aj s niečím takýmto, neviem, či 

máme v rozpočte aj rezervný fond 

Ing. Pavel Zajac – máme 

Ivan Chládek – pozeral som sa dosť podrobne niekoľko krát ale nevidel som to tam, tak že  

Ing. Pavel Zajac – pozor, v rozpočte to nie je, ale rezervný fond ako taký, máme 

Ivan Chládek – dobre a uvažoval som nad tým, že či potom bude možné čerpať, ale samozrejme, ten 

rezervný fond sa dá čerpať za určitých podmienok,  

Ing. Pavel Zajac – áno 

Ivan Chládek – nedá sa len tak hocičo z neho financovať a myslím si, že je to tak vážna vec toto, lebo 

schvaľujete rozpočet na tri roky už posledné obdobia, tak rozhodne by si zaslúžila táto situácia, to 

znamená tá ochrana pred povodňami svoj špeciálny, svoju špeciálnu položku 

Ing. Pavel Zajac – Ivan zastavím ťa, na toto presne by mala slúžiť vaša komisia, čiže preberte si to na 

komisii, poviete takýto a takýto dopad to bude mať na rozpočet obce, treba navrhnúť a potom predložiť 

obecnému zastupiteľstvu 

Ivan Chládek – čiže dôjde potom k zmene, rozumiem tomu dobre 

Ing. Pavel Zajac – no tak určite, veď rozpočet sa vždycky upravuje, minimálne dva, tri krát takže ako nie 

je problém  

Ivan Chládek – ďakujem, len to som chcel 

Ing. Pavel Zajac – dobre, nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček – ja len jednu vetu som chcel doplniť pre Ivanovu informáciu, v podstate preto sme 

zriadili aj tú investičnú komisiu, kde budú teda všetci poslanci, kde teda prídu podnety nie len z našej 

komisie životného prostredia ale zo všetkých komisií a čo sa týka investícií, tak áno, samozrejme 

v rámci priorít, poslanci určia priority, tak sa tie peniaze budú čerpať na tie veci, ktoré vlastne 

odsúhlasíme, práve preto je rozpočet prebytkový, práve preto bude investičná komisia a práve preto sa 

bude schvaľovať práve podľa priorít, čo sa bude ďalej robiť, takýto je postup 
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Ivan Chládek – počítal som s tým presne, ale chcel som to, aby potom neboli nejaké problémy keď sa 

schváli rozpočet, nebola o tom reč, to znamená, keď sa teraz schváli nebude potom nijaký problém 

s niečím 

Ing. Pavel Zajac – dobre, chcel sa ešte niečo niekto opýtať 

Bc. Jana Majerová – ja som sa chcela v rámci rozpočtu opýtať v akom štádiu máme kultúrny dom,  

Ing. Pavel Zajac – čakáme na papier, nemáme to na papieri, pokým nemáme papier, nemáme nič 

Bc. Jana Majerová – čiže to budeme tiež potom 

Ing. Pavel Zajac – ako, pozrite sa, ja zbytočne tam, neviem, či je v tom rozpočte kultúrny dom alebo nie 

je ale pokým nemáme papier, čo máme riešiť, nemáme čo riešiť 

Bc. Jana Majerová – tak tam čakáme na, na 

Ing. Pavel zajac – na vyhodnotenie predložených projektov 

Bc. Jana Majerová – a ako nevieme termíny, ani nejaký predbežný termín 

Ing. Pavel Zajac – je to tam rok a pol, čo, skoro dva roky 

Pavol Šimun – skoro dva 

Bc. Jana Majerová – no, to ma mrzí, škoda 

Ing. Pavel Zajac – bohužiaľ, ale s týmto my nič neurobíme, ďalšie otázky 

Peter Kováč – čo sa týka tých vecí, čo sme hovorili, troška doladenie nejakých vecí,  tak tam netreba 

vyčleniť nejaké prostriedky 

Ing. Pavel zajac – na čo 

Peter Kováč – na to, čo bola tá kritika, že tie žalúzie sú tam a neviem čo 

Ing. Pavel Zajac – žalúzie sú už dole, v rámci bežne údržby, a hovorím, my v tom projekte nemáme čo 

dolaďovať,  my projekt sme podali a skrátka musíme čakať, či sa k tomu niekto skrátka vyjadrí a či ho 

príjme, máme tam záväzný rozpočet  a bude sa podpisovať zmluva o NFP a tam skrátka sú vypísané tie 

položky a hlavná položka je zateplenie, úplne druhá hlavná je výmena okien a dverí a tretia je položka 

..... nič viac tam robiť nebudeme 

Peter Kováč – veď hej, ale tam v rámci takej bežnej údržby, či tam netreba niečo, schody sú tam tiež nie 

neviem či sú  zahrnuté v tom projekte, sú  

Ing. Pavel zajac – no, tam je riešené len zateplenie budovy, tak že tam ťažko budú schody zahrnuté, 

riešime zateplenie budovy, hej 

Peter Kováč – no veď hej, ale to sa len zateplí a teraz tie ostatné veci  

Pavol Šimun – to potom sa už peniaze vyčlenia 

Ing. Peter Sedláček – to už sa bude robiť vo vlastnej správe 

Ing. Pavel zajac – no dobre, nech sa páči 

Bc. Jana Majerová – neviem, či teda keď už čakáme dva roky, či budeme čakať ďalšie dva roky, čo by 

som bola nerada a tie dvere vchodové sú v dezolátnom stave 

Ing. Pavel Zajac – dvere sú opravené, dobre 

Bc. Jana Majerová – tak výborne, vymenili ste ich aj na tých vnútorných 

Ing. Pavel Zajac – aj tie, dobre 

Pavol Šimun – keď hovoríme o tom kultúrnom dome, koľko krát si nám už sľúbil, pošleš nám nejaký  

výkaz výmer, čo to tam je teda nacenené 

Ing. Pavel Zajac – nájdem ten projekt a dám vám ho, dokonca ten rozpočet mám aj v médiu, lebo mi to 

posielal Lichý, naceňoval, ešte niekto k rozpočtu 

Pavol Šimun- dobre ďakujem 

Ivan Chládek – môžem vám do toho ešte vstúpiť 
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Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Ivan Chládek – keď hovoríte o tom kultúrnom dome, ja som bol , pán starosta vie, za prednostom 

okresného úradu  kvôli ochrane pred povodňami, lebo pomáha nám v tom a reč bola potom o všetkom 

možnom a on okrem iného povedal, že sa podaríli zohnať peniaze, neviem odkiaľ konkrétne, na  

kultúrny dom 

Ing. Pavel zajac – podarili, nepodarili, to je otázne, pokiaľ nemám papier je to stále holub na streche 

Ivan Chládek – ale ked to už on povedal, tak  myslím, že na tom niečo bude, myslím že je to tých 180 

tisíc, čo tam figuruje, tak že je to asi na dobrej ceste už na dobrej ceste keď prednosta okresného úradu  

sám od seba s týmto vyšiel von 

Ing. Pavel Zajac – pokým nebudeme mať papier, ďakujem, ešte niekto k rozpočtu, dokázali sme dať 

dokopy nejaké tie čísla a opraviť akože v nejakej tej tabuľke ale nemyslím, ale do  tej, čo schvaľujeme 

Ing. Marián Benka – ktoré čísla potrebujete 

Ing. Pavel Zajac – máme tam príjmy, výdavky, bežné výdavky, kapitálové operácie a spolu 

Ing. Marián Benka – čiže, ešte tých desať tisíc dáme o tri tisíc menej 

Ing. Pavel Zajac – áno, to sú kapitálové, či aké sú to, či bežné 

Ing. Marián Benka – kapitálové 

Ing. Pavel Zajac – Táňa, vy to máte v nejakom vzorci 

Tatiana Jancurová – ja mám desať tisíc v kapitálových 

Ing. Pavel Zajac – tak máme tie čísla, nadiktujte nám tie čísla, čiže príjmy zostávajú 1 248 380 euro 

Tatiana Jancurová – zostáva, výdavky, druhý riadok   

Ing. Pavel Zajac – druhý riadok vo výdavkoch sa mení na číslo 223 800 euro, a súčet 1 373 533 euro, 

dobre, ostatné zostáva, hej, ďakujem, má ešte niekto k rozpočtu, ak nikto tak poprosím 

Ing. Peter Sedláček – ja ešte, poprosil by som ako je návrh uznesenia 

Bc. Jana Majerová – chceš ho predbežne počuť 

Ing. Peter Sedláček – áno, áno 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová za a/ schvaľuje rozpočet obce na rok 2019 a to príjmy bežné 

1248380, kapitálové 221 tisíc, finančné operácie 12 tisíc, spolu to činí 1 481 380, výdavky bežné 1milion 

123tisíc 841, môžem ďalej, kapitálové 223 800 tu je tá zmena, finančné operácie 25892 ostáva a mení 

sa spolu vo výdavkovej časti 1373533 

Ing. Pavel Zajac – a ďalšie, tých 25 sa nemení 

Bc. Jana Majerová – b/ .... a berie na vedomie rozpočet obce na roky 2020 a 2021 tam by sa nemalo 

meniť nič 

Ing. Pavel Zajac – dobre, môžeme takto prečítať uznesenie, či máme s tým ešte problém 

Ing. Peter Sedláček – som tam ešte doplnil – ako to bola tá prvá veta 

Bc. Jana Majerová – za a/ schvaľuje rozpočet 

Ing. Peter Sedláček – nie, od začiatku 

Bc. Jana Majerová – obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová schvaľuje a/ rozpočet obce Ľubietová na rok 

2019 

Ing. Peter Sedláček – v zmysle pripomienok poslancov nasledovne a môže to byť takto ako je to teraz 

Peter Kováč – tie pripomienky by tam mali byť zahrnuté, či  

Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže poprosím uznesenie, poprosím uznesenie 

Bc. Jana Majerová – no čo, mám to tam napísať 

Ing. Pavel Zajac – no čo, ideme o tom hlasovať, že či v zmysle pripomienok poslancov, čo, ideme o tom 

hlasovať, ako pozmeňujúci návrh, či s tým nemáte problém  
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Pavol Šimun – s tými poznámkami pod rozpočtom, čo to tlačil pán Benka 

Ing. Pavel Zajac – nie, uznesenie teraz riešime, či v zmysle pozmeňovacích,  

Ing. Peter Sedláček - v zmysle pripomienok poslancov obecného zastupiteľstva, tak a potom už všetky 

tie čísla čo čítala  

Ing. Pavel Zajac – tak že čo, ešte raz, takto sa upraví v zmysle pripomienok poslancov obecného 

zastupiteľstva 

Ing. Peter Sedláček – a tie čísla nech prečíta, no jasné 

Ing. Pavel Zajac – no jasné, mne to nie je jasné, dobre, čítaj uznesenie 

Bc. Jana Majerová – tak môžeme 

Ing. Marián Benka – a zverejnenie v plnej verzii, zverejnenie v tej rozšírenej verzii 

Ing. Peter Sedláček – v rozšírenej určite 

Ing. Pavel Zajac - áno 

Bc. Jana Majerová Uznesenie OcZ 2 – 13/2019 zo dňa 7.1.2019 obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

A. schvaľuje 
rozpočet obce Ľubietová na rok 2019 v zmysle pripomienok poslanca OcZ 

 

Rok 2019 v Eur Bežné Kapitálové Finančné operácie Spolu 

Príjmy 1 248 380 221 000 12 000 1 481 380 

Výdavky 1 123 841 223 800 25 892 
1 373 533 

 

A. berie na vedomie  
rozpočet obce na roky 2020 až 2021  

  

Rok 2020 v Eur Bežné Kapitálové Finančné operácie Spolu 

Príjmy 1 148 597 10 000  0 1 158 597 

Výdavky 1 013 727 1 500 0 1 015 227 

 

 

Rok 2021 v Eur Bežné Kapitálové Finančné operácie Spolu 

Príjmy 1 151 547 10 000 0 1 161 547 

Výdavky 1 013 927 1 500 0 1 015 427 

 

 

 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem 

Ing. Peter Sedláček – s dohodli sme sa na zverejnení v rozšírenej podobe 
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Bc. Jana Majerová – áno 

Ing. Pavel Zajac – to čo mi pán inžinier Benka pošle, tak to zverejníme 

Ing. Peter Sedláček – tak všetci sme boli za, hej  

Ing. Pavel Zajac – áno, dobre sme v bode VZN obce o zápise detí, VZN som vám poslal, má k tomu 

niekto nejaké pripomienky, chce niekto urobiť zápis inokedy než pani riaditeľka navrhla, tak poprosím 

uznesenie 

Bc. Jana Majerová: Uznesenie OcZ 2 – 14/2019 zo dňa 7.1.2019 obecné zastupiteľstvo obce 

Ľubietová schvaľuje 

VZN obce Ľubietová o určení miesta a času zápisu dieťaťa na primárne vzdelávanie, do 1. ročníka 

Základnej školy s materskou školou, T. G. Masaryka Ľubietová a o určení miesta a času zápisu na 

pred primárne vzdelávanie v materskej škôlke 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, dobre, sme v majetku obce, ideme prvé 

uznesenie ohľadom Janky Strniskovej, čo som vám vysvetľoval na stretnutí, že to komisia riešila, hej, 

má k tomu ešte niekto niečo, nejaké otázky 

Bc. Jana Majerová -  a kedy aká  komisia zasadala, Miloš komisia zasadala 

Ing. Pavel Zajac – riešila to stavebná komisia, ešte Ivan Kováč to riešil ako stavebná komisia 

Ing. Peter Sedláček – schvaľujeme ešte z 30.4. žiadosť 

Bc. Jana Majerová – ja viem, práve že viem 

Ing. Pavel Zajac – môžeme uznesenie 

Bc. Jana Majerová Uznesenie OcZ 2 – 15/2019 zo dňa 7.1.2019 obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

                Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

 A.  berie  na vedomie  

žiadosť Janky Strniskovej o odkúpenie pozemkov parc. KN-C č. 1148/9 o výmere 33 m2, zastavané 

plochy a nádvoria, parc. KN-C č. 1148/10 o výmere 24 m2, zastavané plochy a nádvoria,  za účelom 

vysporiadania pozemku okolo rodinného domu súp. č. 237.   

B. konštatuje ,  že  

pozemok bezprostredne hraničí s rodinným domom vo vlastníctve žiadateľky a predajom tretej osobe 

by došlo k obmedzeniu užívacích práv k majetku v jej vlastníctve, čo sa považuje za dôvody hodné 

osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov.   

C. súhlasí    

so zverejnením zámeru na predaj  pozemku parcely KN-C č. 1148/9 a parcely KN-C č. 1148/10,  

v k.ú. Ľubietová a stanovuje cenu za predaj pozemku minimálne vo výške určenej znaleckým 

posudkom. Žiadosť bude opätovne prerokovaná po zverejnení zámeru obce na odpredaj pozemku. 

Žiadateľ uhradí náklady spojené s prevodom vlastníctva 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, ďalšie uznesenie ohľadom daru inžiniera Tiseka 

zo Žiliny, čo nám chce vlastne darovať tie podiely v tých troch parcelách, má k tomu ešte niekto niečo,   

Ing. Peter Sedláček – vieme, predebatovali sme 

Bc. Jana Majerová – pozreli ste to, hej 

Pavol Šimun – iba ak občanom povieš, aby vedeli 

Ing. Pavel Zajac – pán Tisek, skrátka, tak, že je tam veľký podiel vlastníkov, tam sú Korduličovci a ja 

neviem kto tam ešte je, pýtal som sa aj Silva  Korduliča, že aby to pán Tisek daroval im, dohodli sa na 

jednej parcele ktorú im akože daruje a toto povedal, že je mu to jedno, neviem, čo k tomu viacej, 
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Milan Hiadlovský – a o akú výmeru asi ide 

Ing. Pavel Zajac – výmeru,  ide o 8433 m2 , z toho je 1/24 a druhá parcela má 5518 m2 a z toho je 1/12, 

čiže okolo 500, 600 metrov štvorcových, dobre, môžeme  

Bc. Jana Majerová Uznesenie OcZ 2 – 16/2019 zo dňa 7.1.2019 obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje 

prijatie daru od Ing. Vladimíra Tiseka, nar. 19.03.1972, trvale bytom Hodžova 204/16, Žilina, 
PSČ 010 01, občan SR, na darovanie parciel vedených na LV č. 2545 v k.ú. Ľubietová a to : 
KN E 2220, o výmere 8433 m2, trvalo trávny porast, v podiele 1/24 a KN E 2221, o výmere 
4072 m2, orná pôda, v podiele 1/24 a parcely vedenej na LV č. 2568 v k.ú. Ľubietová a to : 
KN E 2300, o výmere 5518 m2, orná pôda, v podiele 1/12 
 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, dobre, teraz máme vlastne uznesenie 
prichystané ohľadom pani Zděnky Šárikovej, to je vlastne dcéra pána Škultétyho, priznám sa, dal som 
do zátvorky aj tú druhú parcelu, idem sa spýtať, len jednu vec, lebo to sme neprebrali, keby náhodou, 
vedľa, čo sú ešte smerom k chatke Dežkovej poiadali aby sme im to vymenili, neviem, čo im za to 
vymeníme, preto navrhujem skúsme kúpiť aj tú ďalšiu parcelu, keď poviete že nie, tak nie, preto som to 
dal tam, nech sa páči 
Peter Kováč – no, tam je problém aj s tými, s tou tetkou, že chcú len 
Ing. Pavel Zajac – nie, pozrite sa, ja som len chcel, vlastne, včera, dneska som makal na tom, mám 
prichystaný nejaký plán, čo sa týka, čo sa týka výmeny parciel a kde podľa mňa by mohla byť spokojná 
aj pani Garajová aj pán Lacika a pani Mintálová a hovorím, dám to na papier, lebo skrátka našiel som 
nejaké riešenie, dám vám to na papier a potom sa o tom bude jednať, dobre, hej a ohľadom cirkvi som 
urobil, čo sme sa dohodli na tom stretnutí, napísal som list na slovenský pozemkový fond ohľadom 
výmeny pôdy, s tým, že teda vlastne si ešte idem ujasniť, sú tam totiž dve parcely cirkevné, dve parcely, 
jedna je pod ihriskom a druhá je prístupová cesta, neviem ako sa k tomu postaví cirkev, ale ja by som 
bol rád, keby sa vysporiadala aj tá cesta, prístupová,  lebo hovorím, dokopy vychádza to asi 
štyritisícpäťsto metrov, s tým, že teda 
Pavol Šimun – aj s tou cestou 
Ing. Pavel Zajac – aj s tou cestou, lebo tá je v cečkovom stave, sú to dve parcely, hej 
Marián Benka – pokiaľ ja viem  -- nepočuť -- 
Ing. Pavel Zajac – dobre, ja len hovorím, že, pozrite sa, tým, že to bude naša cesta tak bude to verejne 
prístupné, my nič obecné nezatvárame, hej, je to na vás, musíte sa k tomu vyjadriť, ja to hovorím iba 
kvôli tomu, že žiadal so iba výmenu pozemkov so slovenským pozemkovým fondom vo výške päť tisíc 
metrov štvorcových v tej lokalite, hej, priamo v tej lokalite, aby sa to ukončilo, neviem ako to skoro 
dokážem vyriešiť ale budem sa snažiť, aby som to vyriešil čo najskôr, hej, dobre, prosím vás, vrátime sa 
k pani Šárikovej, ešte raz sa pýtam, či tú zadnú parcelu nie, lebo ak nie, tak chytím, škrtnime tú zátvorku 
vybavené, a ideme ďalej, nech sa páči 
Ing. Peter Sedláček – no, ja som, teda dohodli sme sa vo štvrtok tak, že zistíš od tejto pani Šárikovej 
podmienky, či to v podstate  
Ing. Pavel Zajac – nemám na ňu číslo telefónne, pozrite sa, schválite prvú, schválite prvú, vyriešené,  
Ing. Peter Sedláček – preto že vtedy sme hovorili, že tá dvetisíc desať štvorcová nám neni treba, 
a v podstate nám treba vysporiadať, teda je to priorita, všetky pozemky pod ihriskom, priorita je ..... 
Ing. Pavel Zajac – veď ja hovorím že vedľa máme parcelu, ak náhodou nám dá presne tú istú 
podmienku ako nám dala pani Garajová aj vedľajší majitelia, čo im vymením, lebo my tam vlastne s nimi 
nesusedíme, a skrátka, keby sme toto kúpili od pani Šárikovej, ten zvyšok, tak ich vieme oddeliť z tej 
parcely a máme vyriešené 
Zdeno Urva, Kováč ?? – a čo sa stane, keď nebudú chcieť 
Ing. Pavel zajac – keď nebudú chcieť  
Zdeno Urva – treba zistiť, že či to chcú a tak to kúpiť 
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Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ja nemám problém, ak schválite jednu parcelu, schválite jednu, keď 
schválite dve parcely, schválite dve parcely, ako sa rozhodnete, tak bude  
Pavol Šimun – ja by som navrhol, že odsúhlasme jednu a toto nahajme, tú druhú parcelu  v zálohena 
potom, aj tak nemajú tisíc kupcov na ňu, treba sa spýtať Garajovcov a ďalších, či by to chceli za to 
vymeniť a ak to budú chcieť vymeniť 
Ing. Pavel Zajac – nie, ja som to s nimi chcel riešiť iným spôsobom, dobre, ja vám to dám listom, hej 
čiže poprosím vás, škrtnime zátvorku a môžeme čítať  
         Bc. Jana Majerová - Uznesenie OcZ 2 – 17/2019 zo dňa 7.1.2019 obecné zastupiteľstvo   obce 

Ľubietová schvaľuje 

odkúpenie parciel v k.ú. Ľubietová vedených na LV č. 2228 a to : KN E 1195/1, o výmere 274 
m2, orná pôda za cenu 2,- € za m2, ktorá sa nachádza pod futbalovým ihriskom Ľubietová, od 
Zdenky Šaríkovej rod. Škultétyovej, nar. 01.04.1958, Pieninská 6431/21, Banská Bystrica, PSČ 
974 11. 

Ing. Pavel Zajac – kto je za, všetci, ďakujem, ďalej tu máme predĺženie nájmu od doktorky Zdeny 
Herkovej na dobu neurčitú, otváram diskusiu, môžeme uznesenie 

 
              Bc. Jana Majerová - Uznesenie OcZ 2 – 18/2019 zo dňa 7.1.2019 obecné zastupiteľstvo obce         

            Ľubietová schvaľuje   predĺženie nájmu MUDr. Zdene Herkovej na ambulanciu   všeobecného lekára  

            v budove súp. č. 220 -  zdravotné stredisko, na dobu neurčitú 

  Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, to isté je pani Katarína Hrušková, prevádzka kaderníčka, 

kaderníctva, má niekto nejaké otázky, ak nie, poprosím uznesenie 

 

              Bc. Jana Majerová - Uznesenie OcZ 2 – 19/2019 zo dňa 7.1.2019 obecné zastupiteľstvo obce         

            Ľubietová schvaľuje predĺženie nájmu Kataríne Hruškovej na prevádzku kaderníctva v budove súp. č.  

2 – budova  pošty, na dobu neurčitú. 
Ing. Pavel Zajac - ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, dobre, toto sme nerozprávali, ale to vám poviem rýchlo, 

kataster vrátil konanie, čo sa týka prevodu skladu štiepky z Bioenergie na Ľubietovú lebo v zmysle ustanovenia 

zákona číslo 138/1991 v znení neskorších predpisov je potrebné predložiť súhlas obecného zastupiteľstva, čiže 

prichystal som uznesenie, že schvaľuje prevedenie skladu štiepky súpisné číslo 618 z Bioenergie na obec 

Ľubietová, ak s tým nie je problém, poprosím uznesenie  

             Bc. Jana Majerová - Uznesenie OcZ 2 – 20/2019 zo dňa 7.1.2019 obecné zastupiteľstvo obce         

      Ľubietová schvaľuje prevedenie skladu štiepky súpisné číslo 618, do majetku obce Ľubietová 

 Ing. Pavel Zajac - ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, dobre, sme momentálne v bode rôznom, nie ešte si 

zoberte tie keramické kachle, čo napísala pani Štefanovská, nebudeme to riešiť, len aby ste vedeli, že takéto 

niečo dneska niečo takéto doniesla na obecný úrad a len vám oznamujem hej, , že je to ďalšia vec z majetku 

obce, ktorú bude treba riešiť, nič iné, tým, že to došlo dneska, nebudeme to riešiť, dobre, dobre, sme v rôznom 

a teraz ideme v prvom rade čo som vám poslal, ten ZMOS, ja som u Moniky zisťoval, že koľko platíme, je to 

regionálny a celoštátny ZMOS, je to zhruba dokopy  450 euro, je to zhruba jedna k jednej, regionálny a celoštátny 

ZMOSb hej, je to na vás, ak poviete áno, nie, otváram diskusiu 

Peter Kováč – pre obec je aký prínos toto 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ZMOS teraz prešiel trošku nejakým prerodom, tým, že tam začal pracovať ten 

Michal Kaliňák, teraz viem, že majú nejaký eurofondový projekt, kde vlastne chcú aj vás zapojiť, lebo žiadal, aby 

vlastne sme im poslali maily poslancov obecného zastupiteľstva, že ten ZMOS bude intenzívnejšie komunikovať 

aj s vami, tak že svojim spôsobom ja by som povedal, že ako aby sme zostali v ZMOSe ale je na vašom 

rozhodnutí 

Zdenko Urva,  – 450 euro  je to ročne 

Ing. Pavel Zajac – 450 euro  
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Zdenko Urva – aj jednému aj druhému 

Ing. Pavel Zajac – nie, spolu, nech sa páči, diskusia, má niekto niečo k tomu  

Pavol Šimun – v prvom rade ale ty by si mal povedať, či je to pre teba 

Zdenko Urva  - no on povedal, že hej 

Ing. Pavel Zajac – no, tak pozrite sa , keby to bolo do nedávna, tak ten ZMOS riešil  s prepáčením, iné veci, hej, 

ako, alebo respektíve nedokázal sa prezentovať, lebo ZMOS je oslovovaný aj v legislatívnom procese čo sa týka 

dopadov na legislatívu a na rozpočty a vidíte ako to dopadlo s chodníkmi ?, to je akože samo o sebe, ale 

hovorím, však ZMOS Sýkora nám poslal list, že to pripomienkovali, povedali že bude s tým problém aj tak to 

parlament  schválil, tak že ono je to, ale zasa ten ZMOS je iný partner pre vládu, parlament ako je obec 

Ľubietová, nemám čo iné k tomu dodať, ešte nejaká otázka, ďakujem, ďakujem, poprosím uznesenie  

  Bc. Jana Majerová - Uznesenie OcZ 2 – 21/2019 zo dňa 7.1.2019 obecné zastupiteľstvo obce         

      Ľubietová schvaľuje  v zmysle § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších predpisov a na základe návrhu starostu obce, zotrvanie členstva Obce 
Ľubietová v Regionálnom združení miest a obcí s názvom Banskobystrické regionálne združenie.  
    

Ing. Pavel Zajac -  ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, teraz tu mám uznesenie ohľadom kontrolnej činnosti pani 

hlavnej kontrolórky, neviem, rozprávali sme sa, pán inžinier, rozprávali sme sa, či tam chcete ešte niečo doplniť, 

či momentálne nie 

Ing. Marián Benka – momentálne nie 

Ing. Pavel Zajac – dobre, má ešte k tomu niekto niečo,  

Tatiana Jancurová – ja sa ospravedlňujem, v tom pláne som urobila chybu, v rámci kontroly prevádzky  knižnice 

som uviedla Čierny Balog, malo to byť v Ľubietovej,  knižnica v Ľubietovej, ja robím kontrolórku aj v Čiernom 

Balogu takže ja sa ospravedlňujem ak niečo takéto vznikne do budúcna, tak že takýto preklep, týka sa to 

Ľubietovej, preto sa dopredu ospravedlňujem 

Ing. Pavel zajac – dobre, má ešte nieto niečo k tomuto, tak poprosím uznesenie  

        Bc. Jana Majerová - Uznesenie OcZ 2 – 22/2019 zo dňa 7.1.2019 obecné zastupiteľstvo obce         

      Ľubietová schvaľuje  plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Ľubietová PhDr. 
Tatiany Jancurovej na I. polrok 2019 
 poveruje  
hlavného kontrolóra obce Ľubietová PhDr. Tatianu Jancurovú vykonaním kontrol v zmysle predloženého 

plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2019 

 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, Janka poprosím dvadsiatku preskočiť, tú dáme na koniec, 

máme tam ešte dve uznesenia ohľadom hlavnej kontrolórky, poslala vám ich mailom, hej, dostali ste ich, tak že 

otváram diskusiu k ročnej správe kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce  za rok  2018, nech sa páči, pani 

hlavná kontrolórka, ak chcete k tomu niečo povedať 

Tatiana Jancurová – nie, ak majú nejaké otázky, tak ich zodpoviem, ale je to bežná rutina, musím dať ročnú 

správu o činnosti  

Ing. Pavel Zajac – diskusia, nikto, tak poprosím uznesenie 

        Bc. Jana Majerová - Uznesenie OcZ 2 – 23/2019 zo dňa 7.1.2019 obecné zastupiteľstvo obce         

      Ľubietová   berie na vedomie  Ročnú správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2018 

 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, dobre, druhé uznesenie, svojim spôsobom je to akýsi 

návod ktorým ako by sa malo upraviť VZN o správe majetku, čítali ste, prosím vás, čítali ste to,  

Ing. Peter Sedláček – dá sa povedať, že áno 

Ing. Pavel zajac – tam je to ohľadom školy a to je to, čo vyplynulo z kontroly na škole, hej, otázky, nech sa ľúby 

Pavol Šimun – keď ideme meniť o nakladaní  z majetkom obce, či sme už nejak rozmýšľali nad tým, žeby sme 

stále neboli na obecnom zastupiteľstve ako v kancelárii,  žeby sme to dali napríklad do tridsiateho šiesty, nech si 
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ľudia predložia, čo potrebujú riešiť a tam sa to vyrieši na tom zastupiteľstve a následne zasa o pol roka sa zasa 

dá do poriadku všetko, čo treba a hotovo 

Ing. Pavel Zajac – rozprávaš o majetkových veciach  

Pavol Šimun  - áno 

Peter Kováč  - ale teraz ide o školu 

Ing. Pavel Zajac – ja hovorím, ja som to už na tej diskusii, čo sme mali to stretnutie, je to dosť veľký problém, ja to 

poviem tak, ako to je, keď si zoberiete dneska, koľko sme sa o tom rozprávali,  pätnásť minút 

Pavol Šimun – dobre, ale sme sedeli vo štvrtok štyri hodiny  

Ing. Pavel Zajac – no ako, chápem to, ale hovorím, svojím spôsobom ak sú veci, hovorím, ťažko donútime 

občanov, aby si dávali k nejakému termínu veci, lebo hovorím, tam zvyčajne sú to veci také, ako povedal pán 

Benka na Podlipe, že niekto potrebuje hypotéku a zistí, že meter má na obecnej parcele a čo teraz s tým, keď mu 

poviete, že teda o pol roka sa budeme tým zaoberať a do ďalšieho pol roka to dáme schváliť, lebo to musíme dva 

krát prebrať, tak to bude rok, hej, no neviem, ako, ja osobne by som nebol, aby sme toto takto robili, ale ďalšia 

vec je tá, hovorím, momentálne toto uznesenie hovorí, že sa idú upravovať zásady hospodárenia s majetkom, čo 

si do toho dáte tak to tam budete mať 

Pavol Šimun – veď preto sa pýtam, že či sme, vieme sa na tom dohodnúť alebo sa nebudeme vôbec o tom 

rozprávať, a ak prídeme na to, žeby sme to chceli zmeniť tak potom ako to budeme robiť, malo by to byť na 

poslancoch 

Ing. Pavel Zajac –Paľo, dneska, dnes zásady o hospodárení s majetkom nemeníme, dneska ich nemeníme,  

Pavol Šimun – ako že nie 

Ing. Pavel Zajac – nemeníme, lebo v zásadách hospodárenie treba ich pozmeniť, takto,  vyvesiť na pätnásť dní, 

a čiže ešte o tom sa bude ešte diskutovať, a môžete si s tými zásadami o hospodárení majetku urobiť do 

ďalšieho zastupiteľstva, pätnásť dní pred tým , čo chcete 

Pavol Šimun – ja viem, že ich teraz ideme odsúhlasovať len zmenu, aby sa mohla vyvesiť a zapracovať, to som 

pochopil, ja teraz sa pýtam že keď už ideme robiť tú zmenu, že či niekto nad tým už rozmýšľal, či to chceme 

alebo nechceme 

Ing. Pavel Zajac – ešte raz, hovorím, že vy ešte môžete takýchto zmien urobiť pokým sa budú schvaľovať zásady 

hospodárenia s majetkom obce , sto, hej, čiže svojím spôsobom, kto má takýto nejaký návrh a vidíte, že sa toto 

vzn bude upravovať, tak poprosím na papier, poslať  hotovo, vyriešené, hej 

Tatiana Jancurová – ja som to urobila z toho dôvodu, že pani riaditeľka osobne intervenovala na zastupiteľstve, 

myslím, že to bolo v októbri, že vlastne nemôže uzatvárať zmluvy že porušuje zákon, že má vlatne opatrenie odo 

mňa ktoré vlastne nesplňuje a má problém  

Pavol Šimun – to je viem, to viem  

Tatiana Jancurová – to len kvôli tomu, je to vyslovene jej želanie 

Ing. Pavel Zajac – dobre, má ešte niekto otázku k tomu, nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček – ja len technickú poznámočku, už keď je navrhnuté také uznesenie, tak  pani kontrolórka ma 

prinútila riadne prečítať v podstate to vzn o nakladaní s majetkom a našiel som v podstate, len to, čo som našiel, 

dve chyby v článku 6 odstavec  5 písmeno b – miesto starosta mesta a obce, treba tam dať len starosta obce – to 

je formálna chyba a taká istá formálna chyba je v článku 17 odstavec 2, nemáme primátora ale máme starostu 

obce, tak to treba zmeniť, a ešte v tejto súvislosti ale nepamätám si asi v sedemnástom článku alebo v ktorom, 

sa píše o inventúre, že sa robí spravidla jeden krát za rok, čo ideme robiť s inventúrami, ideme, nejdeme 

Pavol Šimun – ja sa k tomu hneď pripojím , áno, je tam písané raz za rok a mali by sme to robiť podľa zákona 

o účtovníctve a zákon o účtovníctvejednoznačne hovorí že, peňažné a všetky pohyblivé položky, áno tie sa majú 

robiť raz za rok ale nehmotný majetok sa má, teda hmotný majetok nehnuteľný sa má robiť raz za štyri roky, robili 

sme poslednú inventarizáciu v roku 2015, čiže tento rok by bolo dobré keby sme to spravili, v tom zákone sa tak 

isto hovorí o tom, že nemusí byť, lebo tieto inventarizácie peňažné a všetky ostané by sa spravili k riadnej 

uzávierke účtovnej, ale keďže nehnuteľný majetok sa môže urobiť aj v inom termíne aby sa dodržali tie štyri roky, 

čiže bolo by dobré sa dohodnúť do konca polroku keby sme spravili inventarizáciu 
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Ing. Pavel Zajac – ja som za, aspoň minimálne by ste získali prehľad 

Pavol Šimun – presne na to som myslel, že pre šesť nových poslancov, aby videli, ako vyzerá majetok, čo 

vlastne je v majetku  

Ing. Pavel Zajac – nemám s tým problém 

Pavol Šimun – ja by som to hádam nechal na jarné obdobie 

Ing. Pavel Zajac – no ja by som povedal, že tiež, že v marci by sme schválili inventarizačné komisie, treba si na 

to sadnúť 

Pavol Šimun – na nasledovnom zastupiteľstve budeme schvaľovať komisie 

Ing. Pavel Zajac – nemám s tým problém, ďakujem, ešte niekto k tomuto uzneseniu, poprosím uznesenie   

Bc. Jana Majerová - Uznesenie OcZ 2 – 24/2019 zo dňa 7.1.2019 obecné zastupiteľstvo obce         

      Ľubietová   

A. berie na vedomie 
Správu o vykonanej kontrole za 1. polrok 2018 predloženú hlavnou kontrolórkou obce  

B. navrhuje  
na základe záverov predloženej správy a žiadosti riaditeľky ZŠ s MŠ T.G. Masaryka Ľubietová zmenu 
Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Ľubietová č. 10/2016 v nasledovných znení:   

1. V Článku 1 ods. 4 vypustiť bodku za vetou a doplniť text „a správcovia majetku (rozpočtové 
a príspevkové organizácie zriadené obcou).“   

2.  V Článku 7 ods. 1 vypustiť písm. a), doterajšie písm. b) nahradiť písm. a) a doterajšie písm. c) 
nahradiť písm. b) 

3. V Článku 7 ods. 3 zmeniť znenie textu nasledovne: 
Prvý odsek: „Osoby uvedené v Čl. 1 ods. 4 týchto Zásad užívajúci obecný majetok na základe 
správy alebo iného zmluvného vzťahu, ktorý dočasne nepotrebujú na plnenie svojich úloh môžu 
tento vo výnimočných a naliehavých prípadoch prenechať, zmluvou o nájme iným fyzickým 
alebo právnickým osobám na dobu maximálne do 1 roka bez možnosti opakovania.“ 
Druhý odsek: „V ostatných prípadoch o nájme majetku rozhoduje obecné zastupiteľstvo po 
prerokovaní v príslušnej komisii OZ. Osoby uvedené v Čl. 1 ods. 4 predkladajú návrhy na 
uzatvorenie nájomnej zmluvy. Zmluva musí mať písomnú formu a musí obsahovať presnú 
špecifikáciu majetku, účel, spôsob a čas užívania, výšku nájmu, práva a povinnosti zmluvných 
strán a podmienky odstúpenia od zmluvy.“ 

4. V Článku 8 vypustiť celý odsek 2, doterajšie odseky 3 až 8 nahradiť ods. 2 až 7, pričom 
v novom ods. 6 nahradiť koniec vety „... správca nebytového priestoru postupuje podľa bodu 2. 
Čl. 8 týchto zásad.“ na „... obec a osoby uvedené v Čl. 1 ods. 4 týchto Zásad postupujú tak,  
ako keby sa uzatvárala nová zmluva.“ 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za 
Ing. Peter Sedláček – nedáme tam aj tie formálne chyby 
Ing. Pavel Zajac – Zuzana si napísala 
Ing. Peter Sedláček – dobre, dobre 
Ing. Pavel Zajac – kto je za, ďakujem, všetci, dobre, teraz prídeme k pracovný kalendár obecného 
zastupiteľstva, nie na prvý polrok ale na celý rok, hej, na rok 2019, dohodli sme sa na termínoch:           
08.03.2019; 31.05.2019; 23.08.2019, 25.10.2019, 13.12.2019 má ešte niekto niečo k tomu, ja som 
prepísal to, čo som dostal, dobre, má k tomu niekto niečo, poprosím uznesenie 
Bc. Jana Majerová - Uznesenie OcZ 2 – 25/2019 zo dňa 7.1.2019 obecné zastupiteľstvo obce         

      Ľubietová   schvaľuje plán zasadnutí obecného zastupiteľstva obce Ľubietová na rok 2019 nasledovne :  

8.marca 2019; 31. mája 2019; 23. augusta 2019, 25. októbra 2019, 13. decembra 2019 

 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, a ja mám teraz posledný, čo som vám dal, čo poslal teraz 

pán Vyhnička, desať minút pred zastupiteľstvom, neviem, ako že čo tým mieni, otváram k tomu diskusiu, viete že 

my momentálne berieme pre dôchodcov obedy z Medzibrodu, zhruba v cene 3,20 €, akurát výnimočne, keď sú 
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nejaké iné dôvody tak sú do 4 €, tak že ako, momentálne to funguje takto ak máte záujem nejako takto zmeniť tie 

obedy, treba povedať, hovorím, my sme toto odkonzultovali s dôchodcami, viete, že sme brali z KNK obedy, kde 

vlastne bol jeden obed, momentálne sa distribuuje jedálny lístok dôchodcom vlastne v štvrtok, v piatok sa zbiera 

a môžu si vyberať zo štyroch obedov do obedárov a myslím, že zatiaľ nebol žiadny väčší problém 

Ing. Peter Sedláček – koľko asi 

Ing. Pavel Zajac – roznášame od tridsať do štyridsať obedov, záleží, ktorý deň, ja si myslím, že doteraz je s tým  

spokojnosť, ak mienite to meniť 

Peter Kováč – a obec to zabezpečuje, hej 

Ing. Pavel Zajac – Helexa to rozváža a potom prázdne obedáre vezie späť 

Ing. Peter Sedláček – ja sa len chcem opýtať, toto je všetko v poriadku, len či štyridsať obedov vie uvariť 

napríklad aj pán Vyhnička  

Ing. Pavel Zajac -  toto ja netuším, ja toto som dostal desať minút pred zastupiteľstvom 

Ing. Peter Sedláček – koľko si povedal, že berieme z Medzibrodu, za akú cenu, teda 

Ing. Pavel Zajac – za 3,20 

Peter Kováč – plus keď tam behá  

Ing. Peter Sedláček – no a za 3,20 a keď každý deň ide auto dva razy hore dolu to je koľko peňazí, nemáme to 

vyčíslené 

Ing. Pavel Zajac – to ja netuším 

Peter Kováč – ale nedostane sa na euro, určite, na štyridsiatich obedoch, to určite nie  

Ing. Peter Sedláček – neviem, či by to nestálo za úvahu, preto že denne dva razy Medzibrod, ja neviem, to je   

Ing. Pavel Zajac – Peťo, ja by som možno že inde videl problém, je otázne či náš bowling je reštauračné 

zariadenie, vieš, ja ako že nechcem o tom pochybovať, to ako 

Zdeno Urva – kto platí tie obedy, obec, ideme riešiť obedy po 3,20, keď ona ponúka po 3,70 

Ing. Pavel zajac – nie,  

Ing. Pavel Zajac – pán Vyhnička mi volal, že to mám predložiť na zastupiteľstvo, neviem, čo akože s tým máte 

urobiť, ale urobte s tým, čo chcete 

Zdenko Urva – myslí si, že štyridsať dôchodcov bude od neho brať 

 prekrikovanie, nerozumieť 
 

Ing. Pavel Zajac – my nemáme problém pri jedálnom lístku z Medzibrodu rozniesť aj jeho jedálny lístok, nemáme 

s tým naozaj problém,  

Zdenko Urva – ale to je jeho podnikanie 

Ing. Peter Sedláček – teraz to v podstate robíme službu pre dôchodcov, nie len dôchodcovia ale aj iní občania si 

berú, takže v podstate 

Ing. Pavel Zajac – a ďalšia vec, že  treba si uvedomiť, že sa to zasa zmení, keď sa otvorí Grajciar, nevieme, však 

to sa mení zo dňa na deň, to isté máme, dostali sme ponuku od pani Szombatovej z Medzibrodu, hej, takže 

hovorím momentálne berieme z Hornej z Medzibrodu a momentálne neviem, či je niekto spokojní alebo 

nespokojní, kto je nespokojní, nemusí brať, nech sa páči 

Ing. Marián Benka – bavili sme sa o projekte kuchyne, bude možno .... viacej a bude môcť variť aj pre našich 

dôchodcov 

Ing. Pavel Zajac – pán inžinier, zastavím vás, väčšinou tú školu sa vylúčilo v tom, že škola má nejaké normy pre 

deti a to mäsité jedlo majú raz do týždňa, sú tam polomäsité alebo bezmäsité, hej, čiže, ja neviem, možno že 

niekomu to nebude vadiť ale aj dneska, kto chce sa stravovať v škole, sa môže, hej, neviem, aká je cena 

Zdenko Urva – cena je lacnejšia 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, my sme nikomu nebránili nech si dôchodca vyberie z kade chce brať 
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Ing. Peter Sedláček – dôchodca si samozrejme vyberie za 3,20 a to ostatné v podstate znáša obec, je to vlastne 

pridanie obci do toho lístka, do tej  ceny 

Ing. Pavel Zajac -  robíme to ako službu, má ešte niekto, nech sa páči 

Ivan Chládek – ja sa pripojím, pretože ja sa stravujem z tej Hornej, no, či som spokojný si môžem položiť otázku, 

alebo nespokojný, je to tak, neviem, päťdesiat na päťdesiat alebo už začínam byť trošku viac nespokojný,  

polievky sú také aké sú, väčšinou sú polievky také, ktoré mi nechutia, jem ich viac menej z povinnosti a čo sa 

týka objemu jedla tak zaujímavé, že vekom človek prijíma menej potravy a ja začínam byť hladný keď to zjem, 

takže a nakoniec život je zmena, to znamená, že ak je tu nejaká ponuka treba sa ňou naozaj zaoberať a ak by to 

bolo možno, poviem tak, podľa seba,  ak by to bolo aj o 20 centov drahšie a vyhovovalo by mi to, tak s radosťou 

tých 20 centov priplatím 

Ing. Pavel Zajac – Ivan, je to úplne jednoduché, jednoduché, ja by som povedal, že každý deň varia, choď sa 

tam najesť, a skrátka nám povieš, či chceš odoberať o neho a tým je to vyriešené, dá sa to tam objednať  

Peter Kováč – to sa dá objednať aj telefonicky 

Ing. Pavel Zajac – Ivan, skús, ja ti na to nemám čo povedať, máte niekoľko možností  

Ivan Chládek – je to individuálne 

Ing. Peter Sedláček – práve to je to, to som hovoril, že je to na každom z dôchodcov, ak mu stačí za 3,20 a je 

spokojný, dovezie mu to šofér z obecného úradu, tak je to v poriadku, ak je nespokojný má druhú možnosť,dať si 

doviesť alebo ísť tam na obed je jasné, že väčšina si vyberie za 3,20, za menej peňazí za 3,20 

Ing. Pavel Zajac – dobre, nech sa páči 

Pavol Šimun – ja si myslím, riešili sme tu Katku Hruškovú  a vtedy sa tu hovorilo, že máme v prvom rade 

podporovať našich a nie cudzích občanov, to je jedna vec, čiže máme dvojitý meter keď chceme merať a druhá 

vec myslím, že nemali by sme to my lámať, že tak alebo tak, ja si myslím, že tak ako to Ivan povedal nech si 

každý vyberie sám, ale tú službu, že keď sa roznáša jedálny lístok na začiatku  týždňa, ak ho Vyhnička vie 

spraviť, tak rozniesť po ľuďoch a nech si vyberú 

Ing. Pavel zajac – ja s tým vôbec nemám problém 

Pavol Šimun – druhá vec, čo ste povedali tuná, že či ten bowling je zaradený ako stravovacie zariadenie, veď 

sme my dávali predsa súhlas na to, aby tam bolo zriadené to, čo je, ako zastupiteľstvo 

Ing. Pavel Zajac – veď dobre, len my sme dávali súhlas  a vždy to bolo prezentované ako fastfod, čiže 

hamburger a tieto veci, hej ja neviem, pizza, ale dobre, je to inom, keď poviete, že takto sa máme zariadiť, ja 

neviem, či to pán Vyhnička varí doma či to varí na bowlingu, to ja neviem, neviem, prečo by som to mal vedieť, to 

mám riešiť ešte aj obedy od pána Vyhničku 

Pavol Šimun – vôbec nie, ale robí v tvojom majetku, za ktorý si ty zodpovedný,  

Ing. Pavel zajac – pozrite sa, ja som tam bol na jednej kapustnici obecnej píly, robil šalát a rezne, boli tam dve 

kuchárky robili to podľa mňa tam, hej, ja si myslím, že to robili tam,  

Zdenko Urva – ako je to v prenájme, tak robili nejaké úpravy, urobili kuchyňu, ktorú si upravil, niekto o tom musel 

vedieť, neviem ako to bolo pred tým 

Ing. Pavel Zajac – odsúhlasovalo to zastupiteľstvo 

Zdenko Urva – preto sa pýtam, že aké úpravy a že musí mať od toho ............musela tam byť hygiena, ak 

hygiena to odsúhlasila, že tam môže variť, tak ako  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, nezachádzajme do detailov, hovorím ak pán Vyhnička spraví jedálny lístok, ja 

nemám problém s jedným jedálnym lístkom dva lístky, tri lístky, desať lístkov 

Peter Kováč – a to je maximálne, čo môžeme urobiť 

Ing. Pavel Zajac – a to je všetko čo môžeme urobiť 

Ing. Peter Sedláček – ale urobme to, urobme to Paľo  

Ing. Pavel Zajac – vyzveme pána Vyhničku nech nám dá lístok, aký máme dnes deň, no do štvrtku dáme spraviť 

jedálny lístok na ďalší týždeň a spolu s týmto jedálnym lístkom donesieme ďalší 

Ing. Peter Sedláček – nech si ľudia vyberú ale potom počúvaj, ale potom dajme aj tú možnosť že  naše auto 

dovezie aj tomu, ktorý si objedná od pána Vyhničku 
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Ing. Pavel zajac – samozrejme, my to zabezpečíme všetko,  

Viera Beniačová – keď už sa tak strašne staráte o dôchodcov, prečo tak kalkulujete, to cestovné, ja neviem,  

o koľko je to už viac 

Ing. Peter Sedláček – keby sme kalkulovali, tak povieme, že nesúhlasíme s Medzibrodom ale povieme, že 

vozme z bowlingu, keby sme kalkulovali, a keď obec je ochotná a poslanci s tým súhlasia, dobre ten benzín 

alebo naftu obec platí ako pridanú službu k tomu  obedu, ale súhlasíme s tým, ak človeku nechutí Medzibrod tak 

za tie peniaze, za 3,70 nech si objedná, tak isto, keď si objedná človek tam, tak mu dovezieme 

 prekrikovanie, nerozumieť 
Viera Beniačová – prepáčte, ešte trošku, ak sa otvorí vlastne tá bývalá samoobsluha,  ako Grajciar, a ten pán je 

skutočne perfektný – tam to jedlo aj tie ceny  

Ing. Peter Sedláček – dobre, možno že bude sto obedov rozvážať,  

Zdenko Urva – akého kuchára dotiahne, všetko je o kuchárovi 

Viera Beniačová – je dobrý, ten Grajciar, naozaj 

Ing. Pavel Zajac – tešíme sa na to, vyriešime ten jedálny lístok, dodáme ten jedálny lístok, sme v diskusii 

Ing. Marián Benka  - ja som sľúbil minulý štvrtok, že dám vlastne  nejaký podnet čo sa týka riadenia komunikácie 

z občanom... tak našiel som, je to spoločnosť VRESKO z Bratislavy, ktorý vyvíja softvér pre mestá a obce 

o komunikácii s občanmi, je to v Likavke, v Žiari nad Hronom, pripravujú sa aj ďalšie mestá, aj  Bystrica, možno 

že by stálo za to ich osloviť, ponúkajú to bezplatne, osloviť nech urobia nejakú prezentáciu  

Ing. Pavel Zajac – dobre, prepošlite nám mail, hej, my ich oslovíme, zavoláme vás, nech spravia prezentáciu 

Ing. Marián Benka – majú to aj vo svete, je to vo svetových mestách, je to vlastne spoločnosť, ktorá je, vyvíja 

softvérové riešenia a tento úrad je vlastne úrad na digitalizáciu, to znamená, že je tam rýchlejšia interakcia občan 

obec, keď je nejaký problém, mohlo by to byť zaujímavé, bez prezentácie sa to nedá  

Ing. Pavel Zajac – dobre, pošlite nám mail, dobre, ja ešte idem oznámiť to, že vlastne , mne poslal ten pán, čo 

nám robí stránku ohľadom toho objednávania multifunkčného ihriska, a ten modul bol nacenený na 599 euro, 

musíte povedať, či to mám objednať alebo to ideme vyriešiť ináč 

Zdenko Urva  ? – čo, čo  

Ing. Pavel Zajac – modul na objednávanie multifunkčného ihriska, to je vlastne jednorázový poplatok na kúpu 

toho 

Pavol Šimun – ak ste si všimli  čo my platíme v rozpočte 2300 eur za správu obecnej stránky potom sa to navýši 

tak  je to napísané v rozpočte 

Ing. Pavel zajac – nie sú tam aj mapy, všetko, teraz Galileo poslal faktúru 278 euro, máme DCOM, mapy,  

Marián Benka – tam sú aj ostatné licencie účtovné, je to domena za ktorú sa platí ročný poplatok 

Pavol Šimun – či sa navýši cena tohto, ročný poplatok za správu tej stránky, keď to zaplatíme,  

Ing. Pavel Zajac – to je jednorazový poplatok za kúpenie toho  modul, hej  

Zdenko Urva – dobre, ako sa bude nahlasovať 

Ing. Pavel Zajac – bude sa to nahlasovať na obecnej stránke si zaklikneš, budeš mať kalendár a zaklikneš si, že 

na multifunkčné ihrisko chcem ísť vtedy a vtedy a tým pádom to políčko bude vysvietené, že tieto dve hodiny 

mám ja, hej, alebo neviem, ako sa to bude riešiť 

Zuzana Kútna – v podstate by ste museli nahlásiť mne, lebo nemôžeme dať každému prístupové heslá  

 prekrikovanie, nerozumieť 
Ing. Pavel Zajac – ale toto bude normálne 

Pavol Šimun – keď sa budem chcieť prihlásiť, tak ako si zaťuknem políčko 

Ing. Pavel zajac – nie, toto je , hovorím, rezervačný systém a skrátka normálne z mobilu chytíš a obsadíš si 

termín na multifunkčnom ihrisku 

Peter Kováč – čiže večer o šieste vidím, že tam nikto nie je, tak si to zaťuknem 

Ing. Pavel Zajac – nie, toto sa skôr jedná dopredu si to, lebo hovorím, momentálne príde problém že teda 

futbalisti chcú ísť inokedy, táto partia, čo chodí hrať futbal  chce ísť inokedy, aby sa nejako dokázali dohodnúť 
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a teraz je tu možnosť, že sa spraví rezervačný systém alebo si to zoberie pod palec športová komisia a vyrieši 

nejaký termínovník a kalendáre, hej 

Zdenko Urva - ...z cesty vyhodené nejaké peniaze, aj tak bude problém, .my sme sa dohodli partia nejaká, 

neverím tomu, že niekto bude chodiť na tú stránku a pozrie si, teraz je to voľné, môžem ísť, obsadené, nemôžem 

ísť 

Ing. Pavel zajac – pozri sa, ja som urobil toto na základe požiadavky športovej komisie, ja som to ešte 

neobjednal, ja som, hovorím, že takýto modul existuje a dá sa objednať za 599 euro 

Pavol Šimun – Paľo, výsledok toho celého bude ten, že napríklad  ja si zaistím od piatej do siedmej a tam to 

bude vidieť, že 

Ing. Pavel Zajac – áno 

Peter Kováč – akou formou 

Ing. Pavel Zajac – podľa mňa zakliknete si kalendár, zakliknete kalendár a  

Peter Kováč – pôjdem na obecnú stránku, tam zakliknem a bude to 

Ing. Pavel Zajac – tak to bude 

Bc. Jana Majerová – to je ako online rezervácia 

Ján Turčan – ty si objednávaš na určitú hodinu  miesto, toto musíme vedieť 

Ing. Pavel Zajac – viete čo, prídete sa na to pozrieť, ja zavolám Matejku nech to príde odprezentovať, hotovo, 

vyriešené 

Pavol Šimun – a zavolaj niekoho zo športovej komisie, nech to prídu pozrieť, či to bude spĺňať 

Ing. Pavel Zajac – lebo osobne si myslím, že to nemá iný význam, lebo  však máme dokúpený modul na mobilnú 

aplikáciu, čiže mobilná aplikácia vám už stránku otvorí tak, ako má byť, a hovorím, toto bude niekde na boku, 

otvoríte si kalendár a dobre, rezervovať si tuto toto, môže  sa na tom urobiť jak na kultúrny dom lebo to bude 

modul, čiže, keď sa tam bude dať rozširovať viaceré veci, tak sa budú dať viaceré veci robiť, no, čiže dobre, 

dohodnutí, čiže ja zavolám Matejku a teda prosím vás, kto sa chcete prísť pozrieť, oznámim vám všetkým kedy 

príde, len rátajte, že on väčšinou príde cez pracovnú dobu, respektíve viete čo, skúsim to dohodnúť na nejakú 

štvrtú, lebo viac asi to nepôjde, hej, dobre, dobre, sme v diskusii 

Ing. Peter Sedláček – ešte som sa ja chcel opýtať, vo štvrtok sme riešili aj dilemu, že či korčuľovať na tom 

novom, či nekorčuľovať 

Ing. Pavel Zajac – už je to vyriešené, už je ľad 

Ing. Peter Sedláček – no a už je ľad, však 

Peter Kováč – a záruky sa vzťahujú 

Ing. Pavel Zajac – vyriešila to športová komisia, my sme sa toto špeciálne pýtali, že či sa na to ten ľad dá spraviť, 

že to, čo spravili, udupali na to sneh a zaliali to 

Ing. Pavel Zajac – aj to som zisťoval, to že urobili s mantinelmi, povedali, že podľa ich skúseností vlastne mali by 

mantinely vydržať, najviac, čo by sa malo stať, že nejaká priehlbina ale to už bude riadna pecka, hej 

Pavol Šimun –a to bude,  to už vidím tínedžerov aké budú pecky 

Bc. Jana Majerová – ja by som sa chcela opýtať na to vzn, ktoré minulý rok som pripravovala o udeľovaní 

čestného občianstva 

Ing. Pavel Zajac – poprosím, zverejníme, dopracujte to s komisiou, znova mi to podaj, zverejníme v marci to 

môžeme riešiť, hej 

Bc. Jana Majerová – dobre a ešte, čo sa týka rozhlasu, môžem za seba povedať, že na Rôšte vôbec, vôbec 

nepočujem, teda  tam dole na Rôšte vôbec nepočuť 

Ing. Pavel zajac – prosím vás, to je to, čo som vám hovoril na tom spoločnom stretnutí, ja takéto informácie 

potrebujem mať, čiže, keď toto niekto zistí alebo mi to občan nahlási, poprosím, zdvihnúť telefón  

Bc. Jana Majerová – myslím, že to bude na viacerých miestach  

Jozef Vízner – ja neviem Janka, či si hluchá,   ale ja počujem až veľmo, mi to hučí, neviem, či to robí mikrofón, 

u nás to hučí 
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Ing. Pavel zajac – tak ak chceš, ja ti to posuniem nižšie, pán Vízner, môžeme ho posunúť to hniezdo nižšie, je to 

akože mobilné  

Jozef Vízner – ale opačne 

Pavol Šimun – je to presne to isté, čo aj pred tým, ja som ti to hovoril, v tom hniezde  je to nastavené tak že sa to 

odráža od tých domov jednoducho, to je akusticky zle vyriešené, s tým už nič nespravíš,  

Ing. Pavel zajac – čiže to je to, čo pán Chládek hovorí, aby sme jeden zdemontovali, hej,  

Pavol Šimun – napríklad, áno, vyskúšajte to, a uvidíte 

Ing. Pavel Zajac – dobre, zavolám Čelára a prejdeme si to,  

Pavol Šimun - treba ich takto proti sebe a nie takto tri, že sa to odráža, pred nás nepočuť tak isto nič,  

Bc. Jana Majerová – na viacerých miestach nepočuť 

Ing. Pavel Zajac – ja zavolám Čelára,čiže dodávateľa,  je to šikovný pán, príde a skúsime s tým niečo urobiť 

Bc. Jana Majerová – pani Mašková hovorila, skúsme to takto 

Pavol Šimun – to sa sťažovali viacerí ľudia na to  

Ing. Pavel Zajac – viete, ako rozhlas je večná téma, jedným hučí, jedným ide ticho  

Peter Kováč – to je už roky rokúce 

Ing. Pavel zajac - a mne už sa vyhrážali súdom lebo sme na Podlipe pobudili deti a takého veci, tak že, je to 

radosť, ale poprosím vás, stále sa bavíme o tom, kto takéto niečo zistí alebo mu niekto niečo povie, zdvihnúť 

telefón alebo mailom mi napíšte, toto a toto je problém a ja to vyriešim, lebo naozaj starosta nemôže behať po 

obci a počúvať každý rozhlas či ide, či nejde 

Bc. Jana Majerová -  to nikto od teba ani nežiada 

Zdenko Urva – teraz hovorím za stavebnú komisiu, keby si nám mohol posielať také nejaké projekty 

naplánované, alebo, do budúcnosti budeš mať voľačo, že zástavky ideš robiť  

Ing. Pavel Zajac – Zdeno, pozvi ma stavebnú komisiu a ja vám poviem, čo mám všetko v hlave, a vy už si z toho 

vyberte, čo chcete 

Zdenko Urva-  alebo ak niečo máš rozpísané,  aby sme to vedeli prezentovať na stavebnej aj s prepojením na 

finančnú komisiu 

Ing. Pavel Zajac – dobre, vyriešené, ďalší, nech sa páči 

Viera Beniačová – môžem 

Ing. Pavel Zajac – ešte najskôr poslanci, potom občania 

Pavol Šimun – ja sa chcem spýtať, už som to hovoril, čo s tou kronikou, máme tu človeka, ktorý má na to školy, 

dokonca študuje teraz históriu na vysokej škole a má záujem to robiť 

Ing. Pavel Zajac – doriešte, kultúrna a školská komisia, doriešte konečne, aj pán Chládek bude konečne 

spokojný, bez problémov, ja s tým nemám problém,  

Bc. Jana Majerová – máme to v rozpočte 

Ing. Pavel zajac – neviem, či máme kronikára v rozpočte, to neviem,  

Peter Kováč – a kronika sa nepíše, hej 

Ing. Pavel Zajac – nie, posledné zápisy sú pani Anky Rovnej ja ich  mám v počítači, a tie novému kronikárovi 

poskytnem  

Ing. Peter Sedláček – jednu vec ešte chcem, možno sa stalo možno nedopatrením, chybou, možno predseda 

návrhovej komisie zle napísal, možno zapisovateľka možno zle prepísala ale uznesenie 1-18/2018 je hlasovanie 

napísané zle, teda zverejnené na stránke obce, bolo osem  za a jeden proti  

Ing. Pavel zajac – dobre, opravíme, ďakujem, ďalšie, pani Beniačová 

Viera Beniačová – no, chcela by som veľmi poďakovať za multifunkčné ihrisko, čo sa urobilo, pre deti, konečne, 

som rada, že to funguje, chcem pochváliť mojich susedovcov, Galuškovci, a všetci tam pracujú a polievajú to, ten 

ľad, čiže ich chválim a veľmi by som prosila, tie detské ihriská dať do poriadku, lebo sú vo veľmi zlom stave,  

Ing. Pavel Zajac – v tomto smere by som zasa poprosil, a to nie len poslancov ale aj občanov, viete, ako my sa 

snažíme, keď vidíme aspoň usmerniť tie väčšie deti, minule sa hojdali tri dospelé mamičky na tej hojdačke pre 

deti, hej, ono potom, čo od toho očakávate, čo to môže vydržať, hej, tak že ja vám poviem tak, že treba sa 
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k tomu naozaj správať tak, že je to pre deti, keď sa vám tam hojdá osemdesiat kilový chlap, a hojdá sa tak, že 

pomaly robí otočku okolo tyče, tak, viete, to nevydržalo nič,  

Viera  Beniačová – ja neviem, veľa krát keď idem večer z práce, tak vidím tam z tej posilňovne  

Ing. Pavel Zajac - čo bolo už tak v dezolátnom stave sme dali preč, to bolo 

Viera Beniačová – a je to neosvetlené, tak  

Zdenko Urva – preto by to bolo dať pod kamery keď ich budeme mať, 

Viera Beniačová – a bolo by to udržiavané, lebo tam sa niečo stane a potom už je neskoro, máte deti, vnúčence,  

Ing. Pavel Zajac – ja kamery mám objednané, tak na marec to vyzerá, ako hovorím vám, toto, ja už som to 

objednal u tej firmy ktorá vlastne robí tieto certifikáty a tú pečiatku a skrátka prihlásil som tam Miša Majoroša, 

lebo skrátka som sa, lebo má stavebnú priemyslovku a môže na to ísť, dobre, nech sa páči 

Viera Beniačová – a ešte jedno som, ten prechod cez cestu z parku do promenádu, tam by bolo niečo, tam deti 

vybehnú aj v lete som to videla 

Ing. Pavel zajac – a prečo akože idú,  tam akože  

Viera Beniačová – tam na tých bicyklíkoch a kolobežkách a je to tam nebezpečné 

Ing. Pavel Zajac – ale tie schody už tam nie sú, tie autá, viete to je akože 

Viera Beniačová – tie autá tam chodia do tej jednoty 

Ing. Pavel zajac – viete, kde by sme dali akože na tú cestu, tam musíme rozhodnúť, kde dať ten prechod  

Viera Beniačová – ako sa už napája ako sa vybehne z toho parku do toho promenádu  

Peter Kováč – vy myslíte tú cestu, ktorá ide ku Jednote a tam sa môže obmedziť maximálne rýchlosť alebo dať 

tam dáke  

 prekrikovanie, nerozumieť 
 

Viera Beniačová  - lebo bola som v lete viackrát svedkom  

Ing. Pavel zajac – viete čo, máme tam kúpené tie retardéry, tie najvyššie, aké sú a jediné podľa mňa čo tam 

pomôže je dať tam ten retardér 

Viera Beniačová – lebo keď si to dieťa rozturuje na tej kolobežke a to 

Ing. Pavel Zajac – len to bude niečo stáť, ako nie je problém, treba to stavebne urobiť, však tá dlažba, neviem, či 

je na tej ceste, budem to musieť zistiť ako priznám sa, neviem, či nie je v betóne ale viete že po tom chodia ako 

traktory tak nákladné autá a zatiaľ tej dlažbe nič nie, hej, lebo tam je hrubšia tá dlažba kamenná, ale, no neviem, 

musíme zistiť, či sa to stavebne dá, viete, pôvodný zámysel bol taký, že tá cesta nebude fungovať, to bol 

pôvodný zámysel, lebo poviem to sprosto, lebo idete do teska a bez problémov sto metrov vytlačíte košík k autu, 

tuto päťdesiat metrov by niekto určite vytlačil košík, ale hovorím, je to vecou riešenia 

Viera Beniačová – a ešte posledné by som, veľmi neviem aký je vlastne zákon alebo predpis kto čistí tie 

chodníky pred domami, či si to má vlastník 

Ing. Pavel zajac – momentálne je za to zodpovedná obec 

Viera Beniačová – lebo zľadovatený je veľmi   ten chodník pred Benčou, to je samý ľad 

Ing. Pavel Zajac – pred Benčou, kde 

Bc. Jana Majerová – tuto na námestí 

Viera Beniačová – tuto na námestíčku 

Ing. Pavel Zajac – pani Beniačová, zasa,  to isté, to som povedal aj poslancom, prosím vás, ak máte takýto 

problém, poprosím zdvihnúť telefón a hotovo 

Viera Beniačová – ale ešte vlastne mali by tam mať aj nejaké sneháky alebo, sú tam cencúle nebezpečné pre 

deti, tam chodia do školy 

Ing. Pavel Zajac – to už nie je náš problém ale hovorím, ak takéto niečo zistite tak ja nemám problém Lamperovi 

zavolať, alebo čo ale prosím vás, ak bude nejaký problém s chodníkom, to som povedal aj minule Peťovi 

Kováčovi, zdvihnúť telefón, volať, ja nehovorím, že to vyriešim behom hodiny ale určite to budem riešiť,  

Viera Beniačová – dobre, ďakujem 

Lenka Filipková – chcem sa opýtať, tie zastávky  predpokladám, že tie.budete dávať do kopy 
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Ing. Pavel Zajac –to som  momentálne, čo som povedal aj poslancom, čakáme na projekt, ak by ste zohnali 

projektanta 

Lenka Filipková – to sa čaká na projekt 

Ing. Pavel Zajac – máte projektanta, ktorý robí cesty 

Peter Kováč – treba projekt na osadenie zastávky,   konkrétny projekt na osadenie tej zastávky 

Ing. Pavel Zajac – samozrejme, v zmysle noviel, lebo tam ten ostrovček musí mať zahýbanie, musí mať 

šírku 

Peter Kováč – no jasné, ale jedná sa len o tú komunikáciu 

Ing. Pavel Zajac – musí to ovládať ten chlap a musí  mať okrúhlu pečiatku zo štátnym znakom hej, 

hovorím, ak máme takéhoto  

Peter Kováč – ale hovorím, projekt treba len na túto časť, hej,  

Ing. Pavel Zajac – áno, len na túto časť 

Peter Kováč – ale zastávku si spravil  

Ing. Pavel Zajac – nie ostrovček, ja potrebujem riešiť cestu,  

Peter Kováč – cestu, cesta, to je problém, hej 

Lenka Filipková – lebo, akože je tam taký problém, že či sa dá tam, ako je ten ostrovček, spoza toho 

ostrovčeka, aby sa dalo prísť na tú zastávku, vieš, lebo   

Ing. Pavel Zajac – momentálne je toto provizórne riešenie,  

Peter Kováč – mostík tam, ponad ten potok 

Lenka Filipková – ale už nie mostík, poza zastávku je cesta veľmi strmá 

Zdenko Urva - .......problém je, že či tam bude autobus zachádzať  

Lenka Filipková – áno 

Ing. Pavel zajac – chceli by sme, aby zachádzal 

Zdeno Urva – ja chcem len hovoriť, že 

Lenka Filipková – veď sa tam navážalo 
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Ing. Pavel Zajac – teraz robili cesty a dali tam plný náves plný asfaltu 

Lenka Filipková – navážalo sa to tam, je to tam urobené ale 

Peter Kováč  – veď to sa tam preliachne, praská to tam 

Ing. Pavel zajac – teraz tam naviezli plný náves asfaltu  

Zdenko Urva – ono to bude stále pracovať 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, hovorím, je momentálne treba tam dorobiť to, že tam od spodu treba 

urobiť oporný múr a bude to všetko rieši projekt 

Lenka Filipková – ten oporný múr a vlastne dáko dať spoza toho ostrovčeka 

Ing. Pavel Zajac – ešte raz, momentálne stojí to na projektantoch, potrebujem dodať projektanta na 

cesty, nič viac nech sa páči 

Pavol Šimun – projektanta na dopravné stavby  

Ing. Pavel zajac – projektanta na dopravné stavby 

Bc. Jana Majerová – a z tej druhej strany na zastávke smerom dole, sme sa o tom rozprávali, tak podarí 

sa nám to tento rok tam vyriešiť ten, lebo naozaj, tam je to také vydrané, je to nebezpečné 

Lenka Filipková – je to zasypané 

Bc. Jana Majerová – už je to zasypané na tej zastávke 

Lenka Filipková – tam od tej lipy už je to zasypané 
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Ing. Pavel Zajac – to už neexistuje, no nie, pozrite sa ak skrátka tam príde projektant, tak treba nám 

vyriešiť jednu stranu, druhú stranu a ešte plus odbočku na Rôšt, hej čiže tam je tiež problém so 

zastávkou, hej, no tieto tri veci treba vyriešiť, ostatné veci by mali byť v poriadku 

Lenka Filipková – aj tá asfaltka popred kovom 

Ing. Pavel Zajac – zasa, poviem tak, asfaltka pred kovom to je, máme v rozpočte päťdesiat tisíc na, 

máme na cesty, ako kde sa rozhodnú, kde sa idú robiť cesty  

Peter Kováč – prioritne sa prejdu tie cesty, ktorá bude prioritná, tak tie sa budú riešiť 

Lenka Filipková – akože fakt je to zlé 

Ing. Pavel Zajac - zase by som povedal, projektovo to má jednu obrovskú chybu, ten pozemok pod tým 

nie je náš, je to štátnych lesov Slovenskej republiky, čiže nech si vyasfaltujú lesy Slovenskej republiky 

a ešte by sme im mali posielať faktúru za odpluhovávanie ich cesty  

Peter Kováč – ale naši občania  sa  nejako musia dostať  

Ing. Pavel Zajac – ešte raz hovorím, toto je podľa mňa presne o tom, že štát kam chce dá peniaze, kde 

sa dá a v tej Hute je to tak 

Lenka Filipková – v tej Hute je to dosť katastrofálne, čo sa týka cesty určite  

Ing. Pavel Zajac – dobre, otázka je tá, dobre, spravíme tam cestu, Bakajsa tam pošle dva, tri krát 

kamión, robíme spevnenie miestnej komunikácie na kamióny 

Lenka Filipková – to nie, ale nedá sa s ním dohodnúť že aby aj on zafinancoval, prispel na tú cestu 

Ing. Pavel Zajac – pán Bakajsa, si optimista, ja ešte raz poviem, má sa spraviť plán opravy miestnych 

komunikácií, ja k tomu nemám čo iné k tomu povedať, ďakujem, nech sa lúbi, diskusia, pán Vízner 

Jozef Vízner – ja sa chcem opýtať, vlani, okolo leta vyšli noviny a tam bolo napísané, že si poslanci 

odsúhlasili sto eurovú odmenu, potom som bol na tom zastupiteľstve, kde sa Sedláček ohradil tam, že 

aby ste povedali aj b/ že sa vzdali tej odmeny,  ale teraz keď bola táto predvolebná kampaň, zasa to 

bolo napísané, neviem, kto to písal, že znížiť tú odmenu tak mi povedzte teraz, či berú dáku tú odmenu, 

či neberú odmenu poslanci  

Ing. Pavel Zajac – momentálne ideme podľa toho vzn 

Jozef Vízner – no veď tak ale či berú či neberú berú 

Ing. Pavel Zajac – bola vyplatená tá odmena, pozrite sa, to je otázka mzdárky, ja svojim spôsobom, ak 

sa niekto chcel vzdať mohol tak urobiť pri mzdárke, hotovo, ja neviem, ja neviem, boli odmeny spravené 

Jozef Vízner – čiže toto už bude druhé zastupiteľstvo čiže to už máte dva krát, či ako 

Pavol Šimun – áno 

Jozef Vízner – no veď tak to nie je hanba, aj v štáte to majú platené 

Pavol Šimun – ja ti Jožo rovno poviem, sú tu noví poslanci, sa im to zdalo veľa sedem a pol tisíc 

v rozpočte, ale som im povedal jednu vec, porátajte si, koľko hodín odsedíte na zastupiteľstvách, koľko 

hodín odsedíte na komisiách, koľko hodín odsedíte na neformálnych  stretnutiach, koľko hodín odsedíte 

pred zastupiteľstvom aby ste si pripravili zákony a všetko, lebo nie každý je fiškál na všetko, porátajte si 

to, píšte si to do roka a tú odmenu ktorú dostanete si vydeľte tými hodinami ktoré ste pri tom strávili,  

a vyjde ti dve päťdesiat na hodinu  

Jozef Vízner – ja len chcem vedieť tak že beriete tých sto euro  za jedno zastupiteľstvo, a ešte by som 

chcel vedieť má to niekto, túto zimnú údržbu ciest, má to niekto, choď tam alebo tam, odchrániť 

Ing. Pavel Zajac –áno, všetci volajú mne 

Jozef Vízner – lebo takto, bol som v sobotu v Zadnej doline a šiel som Hutnou a prišiel som na 

križovatku ako sa ide na Hladkú tam bola cesta ukážkovo odchránená, až som sa čudoval, čo sa tu 

stalo, ale celou Hutnou nebola odchránená, išiel som ďalej na Šajbu bola odbočka však na  ihrisko, tam 
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bolo odchránené, potom bolo odchránené po Blaškovu chatu , tak ja som hneď vedel že to zo Strelníkov 

dali odchrániť, išiel som hore, nebola odchránená, keď som sa vracal tak už od  poľnohospodára už 

bola odchránená po pílu aj posypaná ale hore nebolo ani škrabnuté 

Ing. Pavel Zajac – pán Vízner, opätovne,  poprosím, zdvihnúť telefón, zavolať,  

Ivan Debnár – som zástupca obecných lesov a chcel by som povedať čo už som niekoľko krát hovoril, 

katastr Ľubietovej je tade a tade tieto cesty patria do katastra Strelníky, ak keď je to naša cesta 

a polovica chcatárov chodí platiť dane na Strelníky, mala by sa aj obec  tým zaoberať, čo sa týka 

nákladov na pluhovanie Hutne, že keď idú peniaze z daní na Strelníky tak nech sa zúčastňuje aj obec 

Strelníky na pluhovaní polovici Hutnej a tak ďalej, ja to vravím, tak ako to je, čiže polovica čo je 

v katastri strelníckom, platia dane na Strelníky a sem sa chodia ľudia sťažovať, že nie je odpluhovaná 

dolina, aj keď je to v podstate naša cesta je, tak toto nech sa  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, my sme to minule celkom dobre rozobrali na tom minulom, na tom 

stretnutí, viete, musíte nechať niečo aj na tých chlapov, ktorý to robia, lebo priznám sa, sledujú počasie, 

viete, keď má pršať, niekedy je fakt zbytočné odhrnúť tri štyri centimetre z cesty, keď prší, tak akurát ten 

dážď zoberie ten sneh, ja hovorím, ja si osobne myslím, že to robia to ľudia, ktorí to nerobia prvú 

sezónu a dá sa, to že niekde sa momentálne stane, že teraz treba si uvedomiť, koľko kilometrov 

plúžime, druhá vec, treba si uvedomiť, teraz dokonca máme dva traktory, čiže jeden plúži a druhý 

posýpa a hovorím, to že ľudia nebudú spokojní nikdy tak to vám garantujem a ak niekto chce zobrať 

zimnú údržbu pod palec, takto zverejním jeho  telefónne číslo a nech volajú jemu, to, čo teraz robia mne 

Jozef Vízner – ja som to robil jednu sezónu ale neľutujem 

Ivan Debnár – môžem sa, je to stále ta istá vec, čo sa  týka  ľudia sa sťažujú, že nietoré úseky nie sú 

odpluhované, nie sú urobené tak ako majú byť, sú rizikové miesta, rizikové ulice  tie by bolo treba 

pluhovať skôr a tie druhé a doliny až na koniec a druhá vec treba sa dohodnúť, že ak padá sneh aby si 

občania nenechávali autá na cestách a popri chodníkoch, nedá sa pluhovať, ja by som osobne, keby 

som to ja robil, ja by som takú ulicu nešiel ani vypluhovať, po prvé urobí sa škoda, nikto sa ťa 

nezastane, nikto, a po druhé nedá sa tam techniky previesť ani pluhovanie ani posýpanie, s týmto by sa 

mala obec zaoberať a sú aj také lokality, ktoré sú súrne rizikové, napríklad Záhumnie .....ktoré sa pri 

snehu a poľadovici by sa mali pluhovať a posýpať  a zavadzajú tam autá a nedá sa pluhovanie techniky 

previesť alebo s rizikom toho, že by ten traktor šmykne a narazí do auta a môže spôsobiť škodu, čiže aj 

toto, kto je zodpovedný za túto škodu, čiže aj týmto by sa mali páni poslanci zaoberať a riešiť aj toto 

v zimnom období, nie len kritizovať, ten kto tomu rozumie aj občania   z druhej strany aby keď padá 

sneh nechodili sa sťažovať pokiaľ prekážajú na ceste, po prvé stoja na obecných pozemkoch a po 

druhé prekážajú pri tom pluhovaní 

Peter Kováč –že ako to poriešiť dalo by sa, vyhlásiť to  

Ivan Debnár – ľudia majú prázdny dvor a stoja na ceste 

Peter Kováč – no tak samozrejme, dajme tomu, že je povinný si to  

Ivan Debnár – a Záhumnie sa sťažuje, že nie je riadne posypané, že sa šmýka a popri tom keď tam 

autá stoja popri ceste  

Peter Kováč – ja viem, čo vravíš, ale ako to poriešiť 

Ivan Debnár – kd už sa chceme o tomto baviť tak povedzme aj b/ aj c/ 

Ing. Pavel Zajac – ja už len môžem vyhlásiť, kto si zoberie, kto si chce zobrať zimnú službu pod seba, 

takto zverejníme číslo, nech sa páči môžete riešiť 

Ivan Debnár – Hutná sa pluhuje zato, že je tam  hospic,  
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Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ja poviem ešte jeden extrém a možno že na ten extrém dôjde, hovorím, 

pred dedinu dáme snehové reťaze, pozrite sa, ja vám poviem tak, ako skúšam zjazdnosť ciest sadnem 

do fabie, vyjdem na Podlipu na koniec, tak sú cesty zjazdné, hej, vždy je to vyriešené, kto nemá dobré 

gumy a nevie jazdiť, bohu žiaľ, nech si dá reťaze 

Peter Kováč – nie sme jediná dedina, obec  ktorá toto robí, na Orave napadlo snehu a poradia si s tým,  

len treba nájsť nejaký spôsob, že ako 

Pavol Šimun – ešte jedna možnosť, vypracujme vzn o zimnej údržbe 

Ing. Pavel zajac – a čo nám akože pomôže to vzn, odprace nám sneh  

Pavol Šimun – najrizikovejšie cesty, tuná sa začína prvé odhŕňať, tuná druhé, občania budú môcť, bude 

to jednoduchšie 

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, vždy sa začína kopcami, keď idú traktory tak idú od Huty, Záhumnie, 

Močilie, začína sa kopcami, potom sa robí ostatné veci,  

Peter Kováč – ale určite majú tieto problémy, čo aj Ivan hovoril, že im zavadzajú tie autá, tak že pomôcť 

im v tomto  

Jozef Vízner – pán starosta, ja som to robil jednu sezónu, som začal od Huty a skončil som, nie že prvo 

kopce, išiel som zaradom a trvalo päť  šesť hodín kýn som to urobil a keď padalo tak som šiel znova 

Pavol Šimun – Jožo a to si nerobil tieto vedľajšie cesty 

Jozef Vízner – ako že nie, no všetko, komplet  
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Ing. Pavel Zajac – prosím vás, ak niekto príde na nejakú geniálnu myšlienku ohľadom pluhovania, dajte 
mi to na papier, budeme riešiť, dobre, sme v diskusii, nechajme pluhovanie, nech sa páči  
Ing. Peter Sedláček –  dve krátke vety, jedna čo sa týka žiadosti o výrub súkromne hospodáriacich 
roľníkov, pokiaľ je to v zmluve, on má povinnosť zo zmluvy čistiť si tie pozemky, tak, ako je to napísané 
v zmluve, tým chcem povedať, že v podstate ani Peťo Fellner nemusel dávať žiadosť o výrub na 
čistenie trvalo trávnatých porastov, preto že on to má , jedna z povinností v zmluve je, že  musí 
udržiavať ten  
Ing. Pavel zajac – dobre, druhá otázka, prepáč 
Ing. Peter Sedláček – neviem potlačiť svoju zvedavosť, prosím ťa, čo bude v tej bývalej  zasadačke  
Ing. Pavel Zajac – bude tam archív a malá zasadačka a sklad zostáva, dobre, prosím vás ešte jednu 
vec, ja iba jednu vec chcem povedať na margo Petra Fellnera, ak urobí pod nami, to, čo urobil na jar 
minulého roka pod Čeliencom, tak ako zavolám inšpekciu životného prostredia, lebo to už je na 
inšpekciu životného prostredia, lebo v prvom rade ja som dneska dostal, ja som sa asi pred troma 
dňami rozprával minimálne musí tam nechať tie pôvodné solitéry, nemôže to všetko zmydliť,  
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Ing. Pavel Zajac – a ešte ďalšia vec, je to vo vtáčom území, ty mu nemôžeš povedať, že môže rúbať 
a nepotrebuje k tomu nič, ak si myslíš, že, že zmluva nadchádza zákon tak to si na omyle, dobre 
Ing. Pavel Zajac – tu nejde o to, ja hovorím, nech Peťo čistí, ja s tým naozaj nemám problém, lebo nám 
to zarastá, ale musia tam zostať veci, ktoré tam zostať musia a ten Čelienec bol riešený ako ovocné 
stromy a tie solitéry tam musia zostať a ak tam nechá aj tie veľké smreky bude len dobre 
Ing. Peter Sedláček - taká vŕba, osika a liesky 
Ing. Pavel zajac – ako liesky, tieto veci nech mydlí, ja s tým nemám problém,  
Ing. Peter Sedláček  - je tam sedem hektárov vŕba, osika a neviem čo 
Ing. Pavel Zajac - treba sa ísť pozrieť na jar pod Čelienec, čo tam je dorobené, katastrofa, a to môže 
byť rád, že tam nie sú chatári, lebo tam by ho asi zadrhol, dobre, má ešte niekto niečo 
Ivan Chládek – ja by som na záver ešte možno nie, ale už sa  hovorilo o tých  ostrovčekoch cestnej 
komunikácie a o nastupovanie a vystupovanie na autobusy, nezabudnúť tak isto na to starší ľudia majú 
problém sa z toho autobusu dostať von 
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Ing. Pavel zajac – dobre, ešte vám poviem to, že teda sa nám tu veľmi rozbehlo, že chcú osadzovať 
značky na námestie na tie ostrovčeky ktoré sú, zákaz státia a podobné veci, ako prišiel  mi teraz list z  
okresného úradu,  ako neexistuje, hovorím odvoláva sa ten žiadateľ na nejaké stanovisko z roku 2006, 
námestie sa robilo po tomto a bol skrátka tam bol spravený projekt a stavebné povolenie a predsa 
nebude zásobovanie z obchodu stáť na ceste a ostrovček bude prázdny, to už sú čistí blázni a to 
väčšinou sú ľudia, čo prišli z mesta aneviem, kde si  myslia že žijú, že tu už sa môže robiť všetko, tak že 
hovorím, že aby ste vedeli aj takto interpretovali, tie ostrovčeky boli vybudované na to aby zásobovacie 
autá nestáli na ceste tretej triedy, čiže neobsadzovali jeden pruh, čiže je absolútny nezmysel aby nieto 
tam teraz drbol značku zákaz státia a skrátka potom bude volať policajtov, že tam nemôže stáť, 
nebudem to riešiť 
Peter Kováč – a ten podnet je od koho 
Ing. Pavel zajac – to nebudem tu riešiť 
Pavol Šimun – a konkrétne kde, čoho sa to týka 
Ing. Pavel Zajac – na námestí ako je Compel, hneď poniže svojim spôsobom Tokár, to sú riešené veci 
na odstavné a hlavne na vykladanie vecí do obchodov, zásobovanie do obchodov, ak si niekto myslí, že 
to auto bude stáť na ceste a ten odstavný pruh bude prázdny tak ako kde žijú, a hovorím, už minulý rok 
už jedného dopravný inšpektorát poslal tak do riti a ďalší to skúšal 
Pavol Šimun – dôvod je aký, neviem, niekde som sa stratil 
Ing. Pavel Zajac – no skrátka nechcú, proste nechcú, aby to auto tam stálo lebo on príde a potrebuje ísť 
do brány, teraz, tak asi to  
 prekrikovanie, nerozumieť 
 
Ing. Pavel zajac – toto bola len taká perlička, toto si vyriešim, dobre, má ešte niekto niečo v diskusii, 
v rôznom, ak nie ďakujem vám za účasť a  prajem vám pekný večer 
 

Overovatelia:  

 

Ing. Peter Sedláček                    .................................................. 

 

Pavol Šimun                              .................................................. 

 

 

 

Ing. Pavel Zajac - starosta obce                                    .......................................................................... 

 

 
 

 

 

 Zo zasadanie obecného zastupiteľstva bol vyhotovený zvukový záznam 


